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PROTOKÓŁ NR VI/2015 
 

Z VI sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 26 lutego 2015 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gdańsku 

ul. Wały Jagiellońskie 1 

 

 
Początek obrad godz. 900 

W sesji na 34 udział wzięło 33 radnych, 
nieobecni: 

1. Jerzy Milewski 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Szanowni państwo proszę o zajęcie miejsc. Proszę państwa VI sesja Rady 
Miasta Gdańska. Witam wszystkich przybyłych, pana prezydenta ze swoimi 
zastępcami, panią skarbnik, panią sekretarz, witam radnych wszystkich 
gości przybyłych na sesję.  

Pozwólcie państwo, że zaczniemy dzisiaj od wspomnienia osób, które 
odeszły. Poproszę pana prezydenta o parę słów o Richardzie von 
Weizsäckerze, następnie wspomnimy prof. Jerzego Sampa. 

 
PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska 
Panie przewodniczący, wysoka rado, jest czymś naturalnym, że my, 
samorządowcy Gdańska chcemy odnotować, ale też i uczcić Obywatela 
Honorowego Miasta Gdańska, który zmarł 31 stycznia 2015 roku. Myślimy 
oczywiście o Richardzie von Weizsäckerze, który bez wątpienia, nie tylko, 
ze był jednym z najwybitniejszych polityków niemieckich, ale bez wątpienia 
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jednym z najwybitniejszych polityków europejskich II p. XX wieku. nie tylko, 
że odwiedzał nas wielokrotnie w Gdańsku, nie tylko jest Doktorem Honoris 
Causa Uniwersytetu Gdańskiego i w czerwcu 1992 roku jako urzędujący 
prezydent federalny otrzymał ten tytuł, ale również już jako były Prezydent 
Niemiec, w czerwcu 1997 roku Rada Miasta Gdańska razem z George 
Bushem i Lechem Wałęsą również otrzymał tytuł Honorowego Obywatela 
Miasta Gdańska. powinniśmy sobie uświadomić i przypomnieć, ze 
oczywiście jego losy nierozerwalnie są związane z losami narodu 
niemieckiego. wiec żołnierz i oficer Wermachtu, który 1 września 1939 roku, 
jako przekonany zwolennik reżimu hitlerowskiego przekracza granice 
Polski, uczestniczy w agresji na Polskę. W drugim dniu wojny ginie jego 
brat tutaj nieopodal w Borach Tucholskich, później po zakończeniu wojny 
jest obrońcom swego ojca Ernesta podczas Procesu Norymberskiego. Jego 
ojciec był Wiceministrem Spraw Zagranicznych i zastępcą słynnego, dla 
nas złowrogo brzmiącego polityka von Ribbentropa. Koniec wojny i 
Weizsäcker staje się jednym z przedstawicieli ruchu chrześcijańskiego, 
związanego z Kościołem Protestanckim, który już w latach 60-tych 
odważnie, wbrew dominującej wtedy opinii większości Niemców, mówi o 
potrzebie uznania granic Polski na Odrze i Nysie Łużyckiej razem z hrabina 
Marią Denhoff, zresztą pochodzącą z obecnego Województwa Warmińsko-
Mazurskiego, a wtedy Prus Wschodnich, ze swoim bratem, znanym 
fizykiem, zresztą też mającym flirt z reżimem hitlerowskim, a później jeden 
z wybitnych uczestników spotkań w Castel Gandolfo organizowanych przez 
Jana Pawła II. To grono intelektualistów dokonuje żmudnego, cierpliwego 
przeorientowania opinii publicznej Niemców w sprawie Polski.                         
Bez wątpienia można go nazwać przyjacielem Polaków, Polski. 
Budowniczym mostu pojadania miedzy naszymi krajami. Jeszcze przed 
zjednoczeniem Niemiec mówi rzecz, która wtedy Niemców w pewnym 
sensie wstrząsnęła, to był rok 1985, kiedy powiedział, ze 8 maja 1945, 
dzień zakończenia wojny, klęski Niemiec, on nazwał dniem wyzwolenia 
Niemiec. my gdańszczanie i Gdańsk jest miastem symbolicznym dla 
Europy i my jako samorządowcy powinniśmy to dziedzictwo pielęgnować i 
sobie i europejczykom przypominać, to jest ważny punkt odniesienia dla 
współczesności i stad dziękuje panu przewodniczącemu za inicjatywę 
wspomnienia i uczczenia zmarłego niedawno Richarda von Weizsäckera 
dwukrotnego Prezydenta Niemiec, Nadburmistrza Berlina Zachodniego             
w latach 80-tych, wielokrotnego posła do Bundestagu, chrześcijanina Polek 
i Polaków. Dziękuję bardzo.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Proszę państwa jeszcze tylko przypomnę, że 16 lutego 
zmarł pan Jerzy Samp, profesor Uniwersytetu Gdańskiego. Od roku 1999 
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był członkiem Kapituły „Medalu Św. Wojciecha” i „Medalu Księcia           
Mściwoja II”. Pogrzeb odbył się w sobotę na Cmentarzu Łostowickim. 
Jerzy Samp był wybitnym badaczem literatury i kultury Pomorza,                       
ze szczególnym uwzględnianiem Gdańska i Kaszub. Był autorem 
kilkudziesięciu książek i opracowań popularyzujących problematykę 
gdańską i kaszubsko-pomorską. 
Bardzo proszę o powstanie. Uczcijmy minutą ciszy pamięć prof. Jerzego 
Sampa i Richarda von Weizsackera. 
 
 
 
Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania delegata Miasta 
Gdańska do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast Polskich                                  
- druk 165; 
 
Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania przedstawiciela 
Miasta Gdańska do Stowarzyszenia Żuławy - druk 166; 
 
Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie  
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania 
przedstawiciela Miasta Gdańska w Stowarzyszeniu Gmin 
Rzeczypospolitej Polskiej Euroregion Bałtyk - druk 167; 
                
Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie  
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania delegata 
Miasta Gdańska do Stowarzyszenia Związek Miast i Gmin Morskich               
- druk 168; 
 
Wpłynął wniosek Komisji Edukacji o włączenie  do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie powołania Gdańskiej Rady Oświatowej               
- druk 170; 
 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie  do porządku 
obrad projektu uchwały sprawie określenia regulaminu otwartego 
konkursu ofert oraz kryteriów wyboru ofert na zapewnienie możliwości 
korzystania z wychowania przedszkolnego niepublicznych przedszkolach 
i niepublicznych innych formach wychowania przedszkolnego                           
- druk 169; 
 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o zdjęcie z porządku obrad 
projektu uchwały sprawie utworzenia Zespołu Kształcenia Podstawowego             
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i Gimnazjalnego Nr 2,w skład którego wchodzą: Szkoła Podstawowa                        
Nr 85 i Gimnazjum Nr 48 - druk 120 
 
 
Wpłynęły wnioski Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad 34 projektów uchwał: 

1) zmieniająca Statut Dzielnicy Aniołki – druk 131 
2) zmieniająca Statut Dzielnicy Brętowo – druk 132 
3) zmieniająca Statut Dzielnicy Brzeźno – druk 133 
4) zmieniająca Statut Dzielnicy Chełm – druk 134 
5) zmieniająca Statut Dzielnicy Jasień – druk 135 
6) zmieniająca Statut Dzielnicy Kokoszki – druk 136 
7) zmieniająca Statut Dzielnicy Krakowiec - Górki Zachodnie – druk 137 
8) zmieniająca Statut Dzielnicy Letnica – druk 138 
9) zmieniająca Statut Dzielnicy Matarnia – druk 139 
10) zmieniająca Statut Dzielnicy Młyniska – druk 140 
11) zmieniająca Statut Dzielnicy Nowy Port – druk 141 
12) zmieniająca Statut Dzielnicy Oliwa – druk 142 
13) zmieniająca Statut Dzielnicy Olszynka – druk 143 
14) zmieniająca Statut Dzielnicy Orunia - Św. Wojciech – Lipce – druk 144 
15) zmieniająca Statut Dzielnicy Osowa – druk 145 
16) zmieniająca Statut Dzielnicy Piecki – Migowo – druk 146  
17) zmieniająca Statut Dzielnicy Przeróbka – druk 147 
18) zmieniająca Statut Dzielnicy Przymorze Małe – druk 148 
19) zmieniająca Statut Dzielnicy Przymorze Wielkie – druk 149 
20) zmieniająca Statut Dzielnicy Rudniki – druk 150 
21) zmieniająca Statut Dzielnicy Siedlce – druk 151 
22) zmieniająca Statut Dzielnicy Stogi – druk 152 
23) zmieniająca Statut Dzielnicy Strzyża – druk 153 
24) zmieniająca Statut Dzielnicy Suchanino – druk 154 
25) zmieniająca Statut Dzielnicy Śródmieście – druk 155 
26) zmieniająca Statut Dzielnicy Ujeścisko – Łostowice – druk 156 
27) zmieniająca Statut Dzielnicy VII Dwór – druk 157 
28) zmieniająca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Dolny – druk 158 
29) zmieniająca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Górny – druk 159 
30) zmieniająca Statut Dzielnicy Wyspa Sobieszewska – druk 160 
31) zmieniająca Statut Dzielnicy Wzgórze Mickiewicza – druk 161 
32) zmieniająca Statut Dzielnicy Zaspa Młyniec – druk 162 
33) zmieniająca Statut Dzielnicy Zaspa Rozstaje – druk 163 
34) zmieniająca Statut Dzielnicy Żabianka - Wejhera - Jelitkowo – 

Tysiąclecia – druk 164 
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Wpłynęły autopoprawki do druków: 
 
- 121 – pkt 4, ppkt 1; 
- 122 – pkt 4, ppkt 2;  
-   96 – pkt 4, ppkt 21; 
- 101 – pkt 4, ppkt 24; 
- 104 – pkt 4, ppkt 25; 
- 105 – pkt 4, ppkt 26; 
- 107 – pkt 4, ppkt 27; 
 
Przystąpimy teraz do głosowania, będziemy wprowadzać projekty do 
porządku. Przypominam, że aby znalazły się w porządku muszą otrzymać 
18 głosów. 
 
Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania delegata Miasta 
Gdańska do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast Polskich                                  
- druk 165. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem projektu do 
porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 165 w ppkt. 32. 
 
 
Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania przedstawiciela 
Miasta Gdańska do Stowarzyszenia Żuławy - druk 166. Kto z pań                  
i panów radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 166 w ppkt. 33. 
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Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie  
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania 
przedstawiciela Miasta Gdańska w Stowarzyszeniu Gmin 
Rzeczypospolitej Polskiej Euroregion Bałtyk - druk 167. Kto z pań                  
i panów radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 167 w ppkt. 34. 
 
                
Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie  
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania delegata 
Miasta Gdańska do Stowarzyszenia Związek Miast i Gmin Morskich               
- druk 168. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem projektu               
do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 168 w ppkt. 35. 
 
 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie określenia 
regulaminu otwartego konkursu ofert oraz kryteriów wyboru ofert na 
zapewnienie możliwości korzystania z wychowania przedszkolnego              
w niepublicznych przedszkolach i niepublicznych innych formach 
wychowania przedszkolnego - druk 169. Kto z pań i panów radnych jest 
za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
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Druk 169 w ppkt. 31. 
 
Wpłynął wniosek Komisji Edukacji o włączenie  do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie powołania Gdańskiej Rady Oświatowej               
- druk 170. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem projektu               
do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 170 w ppkt. 70. 
 
 
Wpłynęły wnioski Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad 34 projektów uchwał: 
 
zmieniająca Statut Dzielnicy Aniołki – druk 131 Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    31 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 131 w ppkt. 36. 
 
zmieniająca Statut Dzielnicy Brętowo – druk 132. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 132 w ppkt. 37. 
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zmieniająca Statut Dzielnicy Brzeźno – druk 133. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 133 w ppkt. 38. 
 
zmieniająca Statut Dzielnicy Chełm – druk 134. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 134 w ppkt. 39. 
 
zmieniająca Statut Dzielnicy Jasień – druk 135. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 135 w ppkt. 40. 
 
zmieniająca Statut Dzielnicy Kokoszki – druk 136. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
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  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 136 w ppkt. 41. 
 
zmieniająca Statut Dzielnicy Krakowiec - Górki Zachodnie – druk 137. 
Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem projektu do porządku 
obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 137 w ppkt. 42. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Letnica – druk 138. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 138 w ppkt. 43. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Matarnia – druk 139. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 139 w ppkt. 44. 
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zmieniająca Statut Dzielnicy Młyniska – druk 140. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 140 w ppkt. 45. 
 
zmieniająca Statut Dzielnicy Nowy Port – druk 141. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 41 w ppkt. 46. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Oliwa – druk 142. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 142 w ppkt. 47. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Olszynka – druk 143. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
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Rada Miasta Gdańska 

  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 143 w ppkt. 48. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Orunia - Św. Wojciech – Lipce – druk 144. 
Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem projektu do porządku 
obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 144 w ppkt. 49. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Osowa – druk 145. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 145 w ppkt. 50. 
 
 
zmieniająca Statut Dzielnicy Piecki – Migowo – druk 146. Kto z pań               
i panów radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
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Druk 146 w ppkt. 51. 

  

zmieniająca Statut Dzielnicy Przeróbka – druk 147. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 147 w ppkt. 52. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Przymorze Małe – druk 148. Kto z pań                
i panów radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 148 w ppkt. 53. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Przymorze Wielkie – druk 149. Kto z pań             
i panów radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 149 w ppkt. 54. 
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zmieniająca Statut Dzielnicy Rudniki – druk 150. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 150 w ppkt. 55. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Siedlce – druk 151. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 151 w ppkt. 56. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Stogi – druk 152. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 152 w ppkt. 57. 
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zmieniająca Statut Dzielnicy Strzyża – druk 153. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 153 w ppkt. 58. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Suchanino – druk 154. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 154 w ppkt. 59. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Śródmieście – druk 155. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 155 w ppkt. 60. 
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zmieniająca Statut Dzielnicy Ujeścisko – Łostowice – druk 156. Kto               
z pań i panów radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 156 w ppkt. 61. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy VII Dwór – druk 157. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 157 w ppkt. 62. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Dolny – druk 158. Kto z pań                 
i panów radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 158 w ppkt. 63. 
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zmieniająca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Górny – druk 159. Kto z pań              
i panów radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 159 w ppkt. 64. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Wyspa Sobieszewska – druk 160. Kto             
z pań i panów radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 160 w ppkt. 65. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Wzgórze Mickiewicza – druk 161. Kto z pań 
i panów radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 161 w ppkt. 66. 
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zmieniająca Statut Dzielnicy Zaspa Młyniec – druk 162. Kto z pań                 
i panów radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 162 w ppkt. 67. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Zaspa Rozstaje – druk 163. Kto z pań                 
i panów radnych jest za włączeniem projektu do porządku obrad? 

za    -    32 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 163 w ppkt. 68. 

 

zmieniająca Statut Dzielnicy Żabianka - Wejhera - Jelitkowo – 
Tysiąclecia – druk 164. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
projektu do porządku obrad? 

za    -    33 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  
 

Druk 164 w ppkt. 69. 
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Porządek sesji: 
 
 
1. Sprawy regulaminowe 
      - otwarcie sesji; 
 

2. Komunikaty: 
 

     - Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

     - Komisje Rady Miasta Gdańska 

     - Prezydent Miasta Gdańska 

3. Oświadczenia Klubów Radnych; 
 

4. Uchwały: 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok                     
(druk 121); 

2) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniej  Prognozy  
Finansowej  Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040 (druk 122); 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej 
oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk 119); 

4) w sprawie nadania nazwy (Rondo im. Mieczysława Jałowieckiego) (druk 
123); 

5) w sprawie nadania nazwy (Rondo im. Raoula Wallenberga) (druk 124); 

6) w sprawie nadania nazwy (ulica Geodetów) (druk 125); 

7) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg 
publicznych, stref zamieszkania, stref ruchu i przechowywanie tych 
pojazdów na koszt ich właścicieli (druk 86); 

8) w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod 
firmą Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka z o.o. z siedzibą w 
Gdańsku (druk 87); 

9) w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w 2015 roku (druk 127); 

10) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 
Gdańska (druk 128); 

11) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                                  
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk 
129); 
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12) w sprawie zamiaru Likwidacji Gimnazjum Nr 9 w Gdańsku z siedzibą przy               
ul. Śluza 3 (druk 118); 

 

13) w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 3  wchodzącego             
w skład Zespołu Szkół Gastronomiczno-Hotelarskich przy Al. Legionów 7                     
w Gdańsku (druk 88); 

 

14) w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 12 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Samochodowych ul.Elbląskiej 54/56            
w Gdańsku (druk 89); 

 

15) w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniające dla Dorosłych Nr 4 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Łączności przy ul. Podwale 
Staromiejskie 51/52 w Gdańsku(druk 90); 

 

16) w sprawie zamiaru likwidacji XVIII Liceum Profilowanego wchodzące w skład 
Szkół Okrętowych i Ogólnokształcących CONRADINUM przy ul. Piramowicza 
1/2 w Gdańsku (druk 91); 

 

17) w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych                      
Nr 5 wchodzącego w skład Państwowych Szkół Budownictwa przy                              
ul. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku (druk 92); 

 

18) w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 5 wchodzącego              
w skład Państwowych Szkół Budownictwa przy ul. Grunwaldzkiej 238 w 
Gdańsku (druk 93); 

 

19) w sprawie zamiaru likwidacji XIV Liceum Profilowanego wchodzącego w skład 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego Nr 2 przy ul. Smoleńskiej 
5/7 w Gdańsku (druk 94); 

 

20) w sprawie zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla Dorosłych Nr 
2 wchodzącej w skład Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego Nr 1 
przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku (druk 95); 

 

21) w sprawie  wyłączenia szkól i placówek z Centrum Kształcenia Ustawicznego 
przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 wchodzącego w skład Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego Nr 1 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w 
Gdańsku (druk 96); 

 

22) w sprawie zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla Dorosłych Nr 
1  przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku (druk 97); 

 

23) w sprawie zamiaru likwidacji I Uzupełniającego Liceum dla Dorosłych przy                
Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku (druk 98); 

 

24) w sprawie włączenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 1, I Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych, Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych 
Nr 1, Technikum Nr 13, Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 10 do zespołu o 
nazwie Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego Nr 1 przy Al. Gen. 
Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku (druk 101); 

 
25) w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 9 

przy ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku (druk 104); 



 20 

 

26) w sprawie zamiaru likwidacji IX Liceum Profilowanego przy                                       
ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku (druk 105); 

 

27) w sprawie zamiaru likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego 
Specjalnego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Specjalnych Nr 1 im. 
Stefana Batorego przy ul. Batorego 26 w Gdańsku (druk 107); 

 

28) w sprawie utworzenia Zespołu Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego                       
Nr 2,w skład którego wchodzą: Szkoła Podstawowa Nr 85 i Gimnazjum Nr 48               
(druk 120); 

 

29) w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 1 w Gdańsku,                  
w skład którego wchodzą Gimnazjum Nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Gdańsku              
i IX Liceum Ogólnokształcącego im. Krzysztofa Kolbergera w Gdańsku                   
(druk 126); 

 
30) w sprawie nadania imienia prof. Jana Czochralskiego Szkole Podstawowej              

Nr 82 w Gdańsku przy ul. Radarowa 26 (druk 130); 
 

31) w sprawie określenia regulaminu otwartego konkursu ofert oraz kryteriów 
wyboru ofert na zapewnienie możliwości korzystania z wychowania 
przedszkolnego w niepublicznych przedszkolach i niepublicznych innych 
formach wychowania przedszkolnego (druk 169); 

 
32) w sprawie powołania delegata Miasta Gdańska do Zgromadzenia Ogólnego 

Związku Miast Polskich (druk 165); 
 

33) w sprawie powołania przedstawiciela Miasta Gdańska do Stowarzyszenia 
Żuławy (druk 166); 

 
34) w sprawie powołania przedstawiciela Miasta Gdańska w Stowarzyszeniu Gmin 

Rzeczypospolitej Polskiej Euroregion Bałtyk (druk 167).  
 
35) w sprawie powołania delegata Miasta Gdańska do Stowarzyszenia Związek 

Miast i Gmin Morskich (druk 168); 

36) zmieniająca Statut Dzielnicy Aniołki – druk 131 

37) zmieniająca Statut Dzielnicy Brętowo – druk 13 

38) zmieniająca Statut Dzielnicy Brzeźno – druk 133 

39) zmieniająca Statut Dzielnicy Chełm – druk 134 

40) zmieniająca Statut Dzielnicy Jasień – druk 135 

41) zmieniająca Statut Dzielnicy Kokoszki – druk 136 

42) zmieniająca Statut Dzielnicy Krakowiec - Górki Zachodnie – druk 137 

43) zmieniająca Statut Dzielnicy Letnica – druk 138 

44) zmieniająca Statut Dzielnicy Matarnia – druk 139 

45) zmieniająca Statut Dzielnicy Młyniska – druk 140 
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46) zmieniająca Statut Dzielnicy Nowy Port – druk 141 

47) zmieniająca Statut Dzielnicy Oliwa – druk 142 

48) zmieniająca Statut Dzielnicy Olszynka – druk 143 

49) zmieniająca Statut Dzielnicy Orunia - Św. Wojciech – Lipce – druk 144 

50) zmieniająca Statut Dzielnicy Osowa – druk 145 

51) zmieniająca Statut Dzielnicy Piecki – Migowo – druk 146  

52) zmieniająca Statut Dzielnicy Przeróbka – druk 147 

53) zmieniająca Statut Dzielnicy Przymorze Małe – druk 148 

54) zmieniająca Statut Dzielnicy Przymorze Wielkie – druk 149 

55) zmieniająca Statut Dzielnicy Rudniki – druk 150 

56) zmieniająca Statut Dzielnicy Siedlce – druk 151 

57) zmieniająca Statut Dzielnicy Stogi – druk 152 

58) zmieniająca Statut Dzielnicy Strzyża – druk 153 

59) zmieniająca Statut Dzielnicy Suchanino – druk 154 

60) zmieniająca Statut Dzielnicy Śródmieście – druk 155 

61) zmieniająca Statut Dzielnicy Ujeścisko – Łostowice – druk 156 

62) zmieniająca Statut Dzielnicy VII Dwór – druk 157 

63) zmieniająca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Dolny – druk 158 

64) zmieniająca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Górny – druk 159 

65) zmieniająca Statut Dzielnicy Wyspa Sobieszewska – druk 160 

66) zmieniająca Statut Dzielnicy Wzgórze Mickiewicza – druk 161 

67) zmieniająca Statut Dzielnicy Zaspa Młyniec – druk 162 

68) zmieniająca Statut Dzielnicy Zaspa Rozstaje – druk 163 

69) zmieniająca Statut Dzielnicy Żabianka - Wejhera - Jelitkowo – Tysiąclecia – druk 164 

70) w sprawie powołania Gdańskiej Rady Oświatowej - druk 170. 
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PUNKT 2 

 
KOMUNIKATY 

 
 

TADEUSZ GLEINERT – Prezes Stowarzyszenia Rajców Gdańskich 

Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Wysoka Rado. Pragnę 
serdecznie podziękować w imieniu Stowarzyszenia Rajcy Gdańscy, 
któremu mam zaszczyt przewodniczyć, za umożliwienie mi wystąpienia 
przed państwem i przekazania kilka informacji, w tym również kilku 
propozycji dotyczących ewentualnej współpracy. Stowarzyszenie Rajcy 
Gdańscy skupia byłych Radnych Miasta Gdańska i byłych członków 
zarządów miasta. Głównym celem działalności naszej jest popularyzacja, 
upowszechnianie wiedzy o tradycjach samorządowych i historii 
Gdańska. 
Zorganizowaliśmy konferencję naukowa "Gdańska samorządność - 
wczoraj i dziś". Pod patronatem honorowym pana Prezydenta Miasta 
Gdańska i patronatem merytorycznym Dyrektora Instytutu Historii 
Polskiej Akademii Nauk. Tematem pierwszej odsłony były dzieje 
samorządu terytorialnego polskiego od średniowiecza do XIX wieku.  
W dniach 29-30 maja 2015 r. odbędzie się druga część konferencji, 
poświęcona współczesności, począwszy od okresu Wolnego Miasta 
Gdańska. Ważnym polem refleksji pragniemy uczynić aspekt 
społeczeństwa obywatelskiego i co za tym idzie demokracji 
partycypacyjnej – idei wywodzącej się z greckiej polis, a możliwej do 
pełnej realizacji właśnie w przestrzeni miejskiej. Ponadto, wraz z tym 
zagadnieniem analizy badaczy zorientowane będą m.in. na 
problematykę podmiotowości, zbiorowej tożsamości, a także 
współczesnych kierunków rozwoju samorządu terytorialnego i lokalnej 
wspólnoty. Z uwagi na szerokie spektrum tematów, intencją 
organizatorów jest włączenie do dyskusji przedstawicieli różnych 
dyscyplin naukowych: historyków, socjologów, politologów, jak również 
medioznawców. Pragniemy zakończyć te konferencje debatą 
Prezydentów, czyli pana Starościaka, Jamroża, Posadzkiego i pana 
Prezydenta Adamowicza.  Przygotowujemy też wystawę, która będzie 
prezentować funkcjonowanie gdańskiego samorządu od 1990 do 2015 
roku. Zarówno konferencje jak i wystawę organizujemy wspólnie                     
z Muzeum Historycznym Miasta Gdańska. 
Planujemy też przygotować słownik biograficzny Radnych Miasta 
Gdańska od 1990 roku do bieżącego.  
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Mamy też taką propozycje, żeby w sposób uroczysty, widoczny dla 
mieszkańców miasta obchodzić pewne rocznice historyczne, które do tej 
pory są mniej znane.  
Proponujemy następujące wydarzenia: 
6 kwietnia 1411 roku – zostają zamordowani przez krzyżackiego komtura 
przedstawiciele władz Głównego Miasta: burmistrzowie Konrad Leczkow, 
Arnold Hecht i rajca Bartłomiej Gross; 
24 marca 1568 roku – powołanie Komisji Morskiej będącej początkiem 
polskiej admiralicji. Najważniejsza data z dziejów morskich Polski. 
28 listopada 1627 roku – bitwa pod Oliwą floty polskiej z szwedzką, 
zakończona wielkim zwycięstwem Polski. To najbardziej znana bitwa             
z udziałem polskiej floty w dziejach; 
Konkretne informacje otrzymają państwo w ciągu najbliższego tygodnia 
droga mailową. 
Dziękuję serdecznie. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękujemy bardzo. Prosimy o te informacje. Teraz poproszę panią 
Przewodniczącą Komisji Samorządu i Ładu Publicznego Annę Wirską. 
 
Radna ANNA WIRSKA 
Panie Przewodniczący, panowie Prezydenci, wysoka Rado. Do Komisji 
Samorządu i Ładu Publicznego wpłynął wniosek Klubu Prawa                  
i Sprawiedliwości dotyczący niewłaściwego zachowania funkcjonariuszy 
policji i straży miejskiej wobec uczestników wydarzeń grudniowych.              
Na posiedzeniu Komisji Samorządu i Ładu Publicznego w dniu                     
22 stycznia 2015 roku Komendant Straży miejskiej potwierdził fakt, że do 
takiej sytuacji nie powinno dojść. Po rozpatrzeniu zajścia ustalono,              
że zadośćuczynieniem dla pokrzywdzonych matki i siostry Antoniego 
Browarczyka, będą oficjalne przeprosiny. Obie panie Browarczyk zostały 
zaproszone do Rady Miasta Gdańska w dniu 17 lutego 2015 roku.                
W imieniu pań Browarczyk przyszła pani Grażyna Browarczyk. Została 
ona oficjalnie przeproszona za zaistniałą sytuacje, pani Grażyna 
Browarczyk przeprosiny przyjęła oraz poinformowała, ze te przeprosiny 
przekaże swojej mamie. Na spotkaniu podjęto również rozmowy 
dotyczące tematu powstania pomnika upamiętniającego tragiczna śmierć 
Antoniego Browarczyka. Dziękuję. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo za komunikat. Przechodzimy teraz do komunikatów 
prezydenta. Bardzo proszę pan Prezydent Paweł Adamowicz. 
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PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska   
Panie przewodniczący, wysoka rado. Rok temu Rada Miasta Gdańska 
podjęła uchwałę bardzo istotną, a mianowicie Strategię rozwoju Gdańska 
2030+. Strategia ta jak przypominam byłą przygotowana w szerokiej 
partycypacji społecznej, miedzy organizacjami społecznymi                             
a ekspertami. W tym roku przystępujemy do drugiego równie ważnego 
przedsięwzięcia, a mianowicie do prac nad nowym Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 
Gdańska.  
Prezydent omówił prezentację, która stanowi załącznik nr 2                          
do niniejszego protokołu. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękujemy bardzo. Pytanie ma pani przewodnicząca komisji. 
 
Radna MAŁGORZATA CHMIEL – Przewodnicząca Komisji 
Zagospodarowania Przestrzennego 
Panie Prezydencie, szanowni państwo. Oczywiście jestem za szerokimi 
konsultacjami społecznymi, za rozmowami z różnymi grupami 
społecznymi i z prywatnymi również inwestorami jak najbardziej. 
Natomiast czytając po kolei liczbę członków tej rady Studium mam 
wrażenie, ze zaczynamy tworzyć strategię bis a nie studium gminne. 
Ponieważ studium gminne jest zapisane w ustawie o planowaniu 
przestrzennym i tam są dokładnie wyznaczone sposoby w jaki sposób 
należy je uchwalać i co ono powinno zawierać i w jakim celu ma być 
zrobione. Studium gminne ma być dokumentem przede wszystkim 
urbanistycznym. W związku z  tym wydaje mi się, ze w tej radzie nie 
powinny być osoby, które bardzo są potrzebne przy tworzeniu strategii, 
natomiast powinno być tutaj więcej urbanistów. To powinna być polityka 
przestrzenna, a nie polityka czysto społeczna taka, która zawarliśmy w  
naszej strategii, społeczna, gospodarcza. W strategii nie tylko jest 
społeczna, również gospodarcza. Nie chcę na temat strategii mówić. 
Natomiast wydaje mi się, ze ten dokument za bardzo przypomina 
strategię bis, o prostu.    
 
PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska   
Bardzo dziękuję panie przewodniczącej za te uwagi i biorę je mocno do 
serca. Mam nadzieję, ze tak nie będzie bo taka nie jest nasza intencja. 
Natomiast jak pani może się zgodzi, dzisiaj urbanistyka jest dyscypliną 
bardzo interdyscyplinarną, wiec łączącą. Tutaj przechodzenie z jednej 
dziedziny nauki w drugą odbywa się bardzo płynnie i planowanie 
przestrzenne dotyka bardzo silnie ekonomii. Bardzo silnie dotyka 
różnych interesów społecznych, wiec tutaj udział przedstawicieli nauk 
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społecznych tez jest moim zdaniem potrzebny, ale dziękuję za te uwagi, 
za te nawet ostrzeżenia. Dziękuję bardzo. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Jeszcze jeden komunikat? 
 
PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska   
Tak, kredyty. Obiecałem przecież nie tylko radnemu PiS’u Milewskiemu, 
ale myślę, ze całej radzie. Krótka prezentacja polityki kredytowej miasta 
Gdańska. Czyli jakie kredyty są, jak są procentowane. Poproszę panią 
skarbnik Teresę Blacharską o pokazanie kilku slajdów i skomentowanie. 
Dziękuje bardzo. 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Zreferowała prezentację multimedialną, która stanowi załącznik nr 3             
do protokołu. 
 
PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Ja mam trzy krótkie sprawy. Po pierwsze prosiłbym, żeby przesłać tę 
prezentację, która obejrzeliśmy, wysłuchaliśmy do radnych. Po drugie, 
jeżeli chodzi o wiarygodność różnorakich ocen wystawianych przez 
agencje ratingowe, to co zostało tu przywołane, to ja przypomnę, ze 
agencje czołowe Euronowi jeszcze na 4 dni przed bankructwem 
wystawiały bardzo dobre kwalifikacje. I tak samo banki amerykańskie 
miesiąc przed bankructwem miały bardzo wysoka ocenę ratingową, wiec 
ostrożnie bym do tego podchodził. I jeszcze jedna rzecz. Nie podała pai 
w ogóle zadłużenia spółek komunalnych. To jest tylko zadłużenie miasta. 
Chciałbym zapytać ile wynosi zadłużenie spółek komunalnych? 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Proszę państwa, zadłużenie spółek komunalnych było już przedmiotem 
dyskusji i były podawane kwoty dotyczące długu. Oczywiście zaraz te 
kwotę podamy. Natomiast dług spółek komunalnych proszę państwa nie 
wchodzi do zadłużenia samorządów. Tak jak dług Lotosu, gdzie 
głównym udziałowcem jest skarb państwa, nie wchodzi do długu 
państwa i nie jest limitowany przez Unię Europejską. Nie jest odnoszony 
ten dług do PKB. Dług naszych spółek komunalnych wynosi 2 miliardy 
300 milionów. Prześlemy informacje pisemną na ten temat, bo on się po 
prosu zmienił w czasie, bo to był chyba 21 miliard 300 milionów.  
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Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
Panie przewodniczący, pani skarbnik. Bardzo bym prosił o przesłanie tej 
prezentacji radnym, warto do tego myślę za jakiś czas wrócić , porównać 
i uzupełnić oczywiście informacje o spółki na bieżąco. Dziękuję bardzo. 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Proszę państwa sprawdziliśmy, 1 miliard 200 milionów zadłużenie 
naszych spółek na koniec 2014 roku.  
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK 
Pani skarbnik my się orientujemy, ze zadłużenia spółek prawa 
handlowego nie wchodzi do zadłużenia miasta, czyli zadłużenia budżetu. 
Ja tylko pragnę zwrócić uwagę, ze podobnie jak w przypadku Lotosu, tak 
i w przypadku naszych spółek miejskich, w wielu przypadkach kredyty są 
gwarantowane przez. I tylko chodzi o te gwarancję, dziękuję. 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Proszę państwa. Wracając do długu naszych spółek komunalnych.                
W tym długu, który podaliśmy państwu, jest spółka Gdańska 
Infrastruktura Wodociągowo-Kanalizacyjna. Posiada dochody? Posiada 
dochody. W tym długu jest ZKM. Posiada dochody? Posiada dochody. 
Oczywiście w tym długu jest BIEG, ZUT, ale ZUT również Am swoje 
dochody. Jeżeli chodzi o BIEG proszę państwa, to mamy 
zagwarantowane w WPF, w naszym budżecie dokapitalizowanie spółko. 
I to przedsięwzięcie z góry było przewidziane w naszym budżecie. 
Znajduje odzwierciedlenie nie jako gwarancja, nie jako poręczenie tylko 
dokapitalizowanie gotówkowe. To nie jest dług miasta. Proszę państwa, 
ale również środki na inwestycje, Trasa Słowackiego, wszystkie inne też 
są w budżecie, są przedsięwzięciem. I dokapitalizowanie spółek jest 
przedsięwzięciem. W tym są TBS’y, budownictwo komunalne, no 
wszystko to jest.  
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Panie przewodniczący, przecież pan dobrze o tym wie, ja rozumiem, z to 
jest tylko taka retoryka tej sali, ale dokładnie wiemy, ze te 
przedsięwzięcia były dokładni tak zaplanowane i dokładny sposób 
przepływają przez budżet jako wydatek. Tak samo jak sprzątnie ulic, tak 
samo jak odkurzanie trawników i jak przycinanie drzew. Komunikacja 
miejska również przechodzi przez budżet jako wydatek. Ten element 
akurat funkcjonowania miasta został określony w  strukturze wydatkowej, 
co ciekawe jest odzwierciedlony w budżecie, będzie odzwierciedlony w 
budżecie i jest odzwierciedlony w WPF. Jedyna spółka, która ma 
poręczenie i to też pan dokładnie wie i wszyscy państwo wiecie to jest 
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MTG, jest to 20 mln złotych, które w tym roku na pewno w jakiejś formule 
albo zostaną zrestrukturyzowane, albo zostaną dokładnie utrzymane do 
2023 roku, tak jak to jest 1,2,3, tak jak to zostało zaplanowane. Również 
w WPF. Tutaj nie ma żadnych tajemnic, abrakadabra, wszystko jest 
ładnie opisane w dokumentach finansowych tego miasta.  
 
Radny PIOTR BORAWSKI 
Ja chciałem bardzo podziękować pani skarbnik za tą prezentację. Mam 
nadzieję, że rozwiała wątpliwości radnych, którzy są na sali. Szkoda, ze 
niektórych radnych nie ma na sali, zwłaszcza tych, którzy o tę 
prezentacje prosili. To pierwsza rzecz. Druga rzecz, ad vocem co do 
ratingu. To tak jak na sesji budżetowej, kiedy była rozmowa o tym, 
dlaczego miasto zadłuża siew  bankach międzynarodowych, 
zagranicznych a nie w polskich, dzisiaj pani skarbnik przedstawiła na 
twardych liczbach jakie to są oszczędności dla budżetu Gdańska, ze 
przy 100 mln złotych długu to jest 6 mln po prostu oszczędności, tak 
proszę państwa rating, także nam takie oszczędności daje. To, ze 
Gdańska ma stabilny rating gwarantowany przez uznana 
międzynarodową agencję, powoduje, że to zadłużenie jest także niższe i 
powoduje, ze więcej pieniędzy zamiast na obsługę długu możemy 
wydawać na potrzeby mieszkańców tego miasta. Wiec naprawdę warto 
czytać takie prezentacje, warto czytać druki kiedy procesujemy budżet 
czy WPF, bo wtedy kiedy jesteśmy przygotowani to wtedy wiemy o czym 
mówimy. A jak nie jesteśmy przygotowani, albo nie jesteśmy w stanie 
posłuchać takiej prezentacji jak dzisiaj, to potem po prostu wygadywane 
są na tej sali takie bzdury, jak przez ostatnie dwie sesje. Dziękuję.      
 
PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Ja bym tylko prosił, żeby nie używać takiego języka i się wzajemnie nie 
obrażać. Dobrze? Dziękuję.  
 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Proszę państwa. Może jeszcze powiem na temat Europejskiego Banku 
Inwestycyjnego. EBI jest instytucją finansową UE, której 
akcjonariuszami, a zarazem członkami są wszystkie państwa 
członkowskie wspólnot europejskich od 2004 roku Polska jest 
akcjonariuszem EBI i EBI udziela kredytów długoterminowych dla 
sektora publicznego, państw członkowskich, samorządów, ale również 
dla przedsiębiorstw i banków, które potem otwierają linie kredytowe dla 
przedsiębiorców prywatnych.  
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PUNKT 3 
 

 OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 
 
 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK – Przewod. Klubu Radnych PiS 
Panie przewodniczący, panie prezydencie. Chciałem oświadczyć,                 
że rozumiem rozgoryczenie pana prezydenta Adamowicza, ze nie jest 
doceniany na bieżąco tego ci udaje mu się zrealizować w trakcie 
pełnienia swojej kadencji. Chociażby regulowanie kanału Raduni.                  
O zgrozo podzielam również pogląd pana prezydenta, ze oczywiście 
łatwiej organizować społeczeństwo przeciw czemuś niż w sensie 
pozytywnym, wymagającym pewnego zaangażowania w rozwiązywanie 
konkretnych problemów. Ale chciałabym też zadeklarować w swoim 
imieniu, jak i w imieniu Klubu Prawa i Sprawiedliwości, ze my raczej 
zawsze organizujemy społeczeństwo za czym i w sensie tym publicznym 
a nie tym negatywnym, które pan prezydent piętnował. W ostatnim 
czasie rzeczywiście mięliśmy do czynienia z wieloma protestami 
spowodowanymi propozycjami zmian w gdańskiej oświacie. Jak te 
propozycje były przygotowane to też najlepiej świadczy o tych chociażby 
wczorajsze posiedzenie Komisji Edukacji, gdzie okazało się, ze projekt 
połączenia Gimnazjum 48 z 85 nie może być przeprowadzony ponieważ 
nie spełniono wszystkich wymogów formalnych wynikających z ustawy           
i dzisiaj ten punkt został zdjęty. Także panie prezydencie to też 
kamyczek do pańskiego ogródka, także samemu też można w sposób 
zamierzony czy niezamierzony prowokować protesty. To pan jest tutaj 
właśnie głównym organizatorem mieszkańców Gdańska w sprzeciwie 
przeciwko takiemu działaniu. Proszę państwa 14, zresztą samo…  

(brak nagrania)  
 
Samo podejście do sposobu zarządzania miastem też jak w soczewce 
właśnie oddaje sposób przygotowania i przeprowadzenia próby zmian w  
gdańskiej oświacie. Ale tez nie tylko. 14 lutego odbyła się konwencja 
Prezydenta Bronisława Komorowskiego w Katowicach, gdzie 29 
prezydentów polskich miast poparło jego kandydaturę w wyborach 
prezydenckich. Nie zdziwiło mnie to, ze pan Paweł Adamowicz podpisuje 
jakąś deklarację w czasie tej konwencji, bo to jest zupełnie normalne, ze 
działacz PO wspiera w kampanii wyborczej byłego działacza PO 
Bronisława Komorowskiego. Ale potem zadałem sobie ten trud                        
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i przeczytałem te deklaracje jak ona w sensie pisanym wygląda                        
i zdziwiłem się, ze wbrew temu jak prezydent Adamowicz podpisywał to 
na tej ściance, to było Paweł Adamowicz, nie było problemu. Ale tam na 
tej deklaracji figurował jako Prezydent Miasta Gdańska Paweł 
Adamowicz. W związku z  tym, w dniu 16 lutego pozwoliłem sobie zadać 
pytanie w tej sprawie. Pytanie brzmiało w sposób następujący:                             
w jakim trybie w dniu 14 lutego 2015 podpisał deklarację obywatelska 
prezydenci dla prezydenta, tym samym agitując na rzecz Bronisława 
Komorowskiego jako Prezydent Miasta Gdańska? Jaki był koszt 
eskapady pana prezydenta do Katowic na to wydarzenie w kampanii 
Bronisława Komorowskiego i kto pokrył te wydatki? Przypomnę,                     
że zgodnie z naszym regulaminem, na taką odpowiedź, na zapytanie 
radnego mamy termin 3 dni. Złożyłem to 16 lutego w poniedziałek, czyli 
najpóźniej w piątek, licząc oględnie, powinienem mieć odpowiedź                  
w ręku. Dostałem ją wczoraj wieczorem o godzinie 1807. 
     

(brak nagrania)  
 
O, dziękuję. Odpowiedzi w imieniu pana prezydenta udzieliła pani wielce 
szanowna pani sekretarz. Pozwolę sobie ją państwu przeczytać, bo ona 
właściwie niczego nie wyjaśnia, ale może państwo cos zrozumiecie               
z tego: szanowny panie radny, w odpowiedzi na pańskie zapytanie                
nr 30/15 w sprawie poparcia kandydatury Bronisława Komorowskiego 
informuję, że w Katowicach pan Paweł Adamowicz był na spotkaniu 29 
samorządowców, prezydentów miast z urzędującym prezydentem 
Bronisławem Komorowskim. Wszyscy prezydenci miast, którzy wyrazili 
swoje poparcie dla prezydenta Komorowskiego zostali wybrani 
większością głosów przez mieszkańców swoich miast w 
demokratycznych wyborach. Przypominam panu radnemu, że w roku 
2010 Bronisław Komorowski został poparty także przez większość 
gdańszczan i zdobył w naszym mieście 67,8 % głosów. Spotkanie w 
Katowicach nie było inicjatywą żadnej partii politycznej, nie było partyjna 
konwencją. Brali w niej udział prezydenci reprezentujący różne opcje 
polityczne, ze wspomnę tylko Prezydenta Krakowa Jacka 
Majchrowskiego czy Prezydenta Wrocławia Rafała Dutkiewicza, nomen 
omen popartego przez PO w ostatnich wyborach, ale rozumiem jest 
bezpartyjny. Jako że było to oficjalne spotkanie urzędujących 
prezydentów miast z urzędującym Prezydentem Rzeczpospolitej, wyjazd 
miał jak najbardziej służbowy charakter, a wiec jego koszty zostały 
opłacone z budżetu miasta Gdańska i ogólnie wynosiły 1383 zł 88 
groszy.  
Jak sami państwo widzicie to nie jest odpowiedź na moje pytanie. To po 
pierwsze. Po drugie, pozwolę sobie zauważać, że w ostatnich wyborach 
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Prezydent Adamowicz uzyskał w II turze 60% głosów przy 40% 
frekwencji. Zatem stosując logikę pani sekretarz jest prezydentem co 
czwartej gdańszczanki i co czwartego gdańszczanina. Wobec tego 
dlaczego w  imieniu Gdańska składa jakiekolwiek polityczne deklaracje? 
Zadałem sobie trud i sprawdziłem jak to wygląda od strony czysto 
formalnej. W statucie miasta Gdańska tak są określone kompetencje 
prezydenta. Statut Miasta Gdańska, § 52: 1. Organem wykonawczym 
Miasta jest Prezydent. 2. Do zadań Prezydenta należy reprezentowanie 
Miasta, kierowanie jego bieżącymi sprawami, wykonywanie uchwał Rady 
Miasta i realizowanie innych zadań określonych przepisami prawa. 
Ani ustawa samorządowa, ani inne przepisy prawa nie dają takiego 
uprawnienia Prezydentowi Miasta Gdańska, żeby podpisywał w imieniu 
mieszkańców jakiejkolwiek deklaracji politycznej jakiegokolwiek 
kandydata. Z zakresu obowiązków prezydenta znajdujących się na 
stronie miasta Gdańska: Prezydent wykonuje uchwały Rady Miasta 
Gdańska i zadania gminy określone przepisami prawa, a w 
szczególności: 

 przygotowuje projekty uchwał Rady Miasta, 

 określa sposób wykonywania uchwał, 

 gospodaruje mieniem komunalnym, 

 realizuje budżet, 

 zatrudnia i zwalnia kierowników miejskich jednostek 
organizacyjnych, 

 kieruje bieżącymi sprawami Miasta oraz reprezentuje je na 
zewnątrz, 

 podejmuje decyzje w sprawach zwykłego zarządu majątkiem 
Miasta. 

Proszę państwa, jeżeli się traktuje miasto jak rodzaj prywatnego folwarku 
i de facto reprezentuje się ¼ jego mieszkańców, a w imieniu wszystkich 
mieszkańców się składa jakiekolwiek deklaracje polityczne, to potem nie 
dziwmy się, ze różne protesty dotyczące różnych dziedzin naszego życia 
wywołują te protesty i potem trzeba je w sposób gwałtowny gasić. Ja już 
pomijam sprawę formalną, bo to już tym powinna zająć się PKW jak to 
wygląda finansowanie kampanii Prezydenta Komorowskiego, ponieważ 
jak pani sekretarz pisze to było spotkanie Prezydentów z Prezydentem 
RP, a sam Prezydent Komorowski ujął to jako spotkanie jako element 
swojej kampanii wyborczej. Dziękuję państwu. 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. tu jeszcze padł wniosek formalny. Proszę pana 
dyrektora, wypowiedź dotycząca regulaminu i udzielenia odpowiedzi.  
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PIOTR SPYRA – Dyrektor BRMG 
Ja chciałbym odnieść się do tego co pan przewodniczący powiedział o 
terminie odpowiedzi na otrzymane zapytanie. Wiec zgodnie z 
Regulaminem Rady Miasta Gdańska zapytanie składa się w formie 
pisemnej na ręce Przewodniczącego Rady, nie później niż na 72 godziny 
przed rozpoczęciem sesji, na której chce się na zapytanie uzyskać 
odpowiedź. Zapytanie złożone po tym terminie wchodzą w porządek 
obrad następnej sesji RMG. Więc pan otrzymał odpowiedź przed sesją 
zgodnie z terminem. Dziękuję. 
 
 
 
 
 
 

PUNKT 4 
 

 UCHWAŁY 

 

1. zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Miasta 
Gdańska na 2015 rok (druk 121 + autopoprawka); 

 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 121 z autopoprawką zgodnie                         
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Strategii i Budżetu opinia pozytywna, Komisja 
Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna, Komisja 
Zagospodarowania Przestrzennego opinia pozytywna, Komisja 
Samorządu i Ładu Publicznego opinia pozytywna, Komisja Edukacji 
pozytywna, Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia pozytywna, 
Komisja Kultury pozytywna, Komisja Sportu opinia negatywna, Komisja 
Zrównoważonego Rozwoju opinia pozytywna, Komisja Turystyki                     
i Promocji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 121                         
z autopoprawką. Kto z pań i panów jest za przyjęciem projektu? 

 
Za    -      21 

      przeciw    -      10 
      wstrzymało się   -        0 
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               Rada Miasta Gdańska 
               w głosowaniu p r z y j ę ł a   

  
 

Uchwała Nr VI/87/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Miasta Gdańska     

na 2015 rok  
 

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

 
 

2. zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Miasta 
Gdańska na lata 2015-2040 (druk 122                              
+ autopoprawka); 

 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 122 z autopoprawką zgodnie                         
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Strategii i Budżetu opinia pozytywna, Komisja 
Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna, Komisja 
Zagospodarowania Przestrzennego opinia pozytywna, Komisja 
Samorządu i Ładu Publicznego opinia pozytywna, Komisja Edukacji 
pozytywna, Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia pozytywna, 
Komisja Kultury pozytywna, Komisja Sportu opinia negatywna, Komisja 
Zrównoważonego Rozwoju opinia pozytywna, Komisja Turystyki                     
i Promocji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 122                         
z autopoprawką. Kto z pań i panów jest za przyjęciem projektu? 
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Za    -      21 
      przeciw    -      10 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwała Nr VI/88/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska 
na lata 2015-2040  

 
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

 
 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w drodze 
inkasa opłaty skarbowej oraz określenia inkasentów 
i wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk 119); 

 

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 119 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Strategii i Budżetu opinia pozytywna.                
Głosów w dyskusji nie ma. Druk 119 z autopoprawką. Kto z pań i panów 
jest za przyjęciem projektu? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/89/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa 
opłaty skarbowej oraz określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso 
 

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

 

4) w sprawie nadania nazwy                                        
(Rondo im. Mieczysława Jałowieckiego) (druk 123); 

 

BOGUMIŁ KOCZOT – Dyrektor Wydziału Geodezji 
Przedstawił projekt uchwały druk 123 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Druk 123. Kto z pań i panów jest za przyjęciem projektu? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwała Nr VI/90/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie nadania nazwy  

(Rondo im. Mieczysława Jałowieckiego) 
 

z dnia 26 lutego 2015 roku 
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Załącznik nr 7  do niniejszego protokołu.  

 
 
 

5) w sprawie nadania nazwy                                        
(Rondo im. Raoula Wallenberga) (druk 124); 

 

BOGUMIŁ KOCZOT – Dyrektor Wydziału Geodezji 
Przedstawił projekt uchwały druk 124 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Druk 124. Kto z pań i panów jest za przyjęciem projektu? 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwała Nr VI/91/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie nadania nazwy                                       

(Rondo im. Raoula Wallenberga) 
 

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
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6) w sprawie nadania nazwy                                        
(ulica Geodetów) (druk 125); 

 

BOGUMIŁ KOCZOT – Dyrektor Wydziału Geodezji 
Przedstawił projekt uchwały druk 125 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Druk 125. Kto z pań i panów jest za przyjęciem projektu? 
 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwała Nr VI/92/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie nadania nazwy                                       
(ulica Geodetów) 

 
 

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
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7) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie 
pojazdów z dróg publicznych, stref zamieszkania, 
stref ruchu i przechowywanie tych pojazdów                      
na koszt ich właścicieli (druk 86); 

 

JOANNA PIŃSKA – Z-ca Dyr. Wydz, Bezp. i Zarządz. Kryzysowego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 86 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Samorządu i Ładu Publicznego opinia 
pozytywna, Komisja Strategii i Budżetu także pozytywnie. Głosów w 
dyskusji nie ma. Druk 86. Kto z pań i panów jest za przyjęciem projektu? 
 
 

Za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        2 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwała Nr VI/155/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie 
pojazdów z dróg publicznych, stref zamieszkania, stref 

ruchu i przechowywanie tych pojazdów                       
na koszt ich właścicieli 

 
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
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8) w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów                
w podwyższonym kapitale zakładowym 
jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska 
działającej pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju 
Gospodarczego Spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku 
(druk 87); 

 

ANDRZEJ BOJANOWSKI – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 87 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Strategii i Budżetu opiniowała pozytywnie, 
Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej także pozytywnie. Głosów              
w dyskusji nie ma. Druk 87. Kto z pań i panów jest za przyjęciem 
projektu? 
 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwała Nr VI/93/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów                                   
w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej 

spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą 
Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka z o.o. z 

siedzibą w Gdańsku 
 

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
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9) w sprawie określenia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt w 2015 roku (druk 127); 

 
 
DIMITRIS T. SKURAS – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Przedstawił projekt uchwały druk 127 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. K. Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna, 
K. Samorządu i Ładu Publicznego opinia pozytywna, K. Spraw 
Społecznych i Ochr. Zdrowia opinia odstąpiła od opiniowania. Głos               
w dyskusji pani Żaneta Geryk.  
 
Radna ŻANETA GERYK 
Proszę państwa chciałam powiedzieć dlaczego Komisja Spraw 
Społecznych odstąpiła od opiniowania tej uchwały. Ponieważ tak jak 
rozmawialiśmy na komisji nie zostało to skonsultowane z Gdańską Radą 
Pożytku Publicznego, jak również nie zostały uwzględnione także pewne 
cele, założenia organizacji pozarządowych. Tutaj nie doszliśmy do końca 
wszyscy do porozumienia. W związku z tym za rok mają nastąpić 
zmiany. Z panem dyrektorem ustaliliśmy. W związku z tym komisja 
zdecydowała, ze odstępuję od opiniowania tej uchwały. Dziękuję.   
 
Radna ANNA WIRSKA 
Właśnie ja bym chciała się tutaj dopytać czy do tej uchwały obowiązuje 
artykuł ustawy o Działalności pożytku Publicznego i o wolontariacie. Jak 
wiadomo nie zostały przeprowadzone konsultacje z organizacjami 
pozarządowymi.  
 
Radny ŁUKASZ HAMADYK 
Ja mam pytanie na temat właśnie rozmów z tymi organizacjami, 
ponieważ wiem, że w rozmowach brała udział znana organizacja z opieki 
nad zwierzętami Fundacja Kokatangens i wiem, że brała udział, ale nie 
uwzględniono jej uwag. Jeśli tak było to chcę wiedzieć dlaczego. 
Dziękuję. 
 
PIOTR GRZELAK – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska 
Szanowny panie przewodniczący, szanowni państwo. Do wszystkich 
pytań może w jednej odpowiedzi się odniosę., dlatego, że one siew  
jedna całość łączą. Ten konkretny program, on nie podlegał ustawie               
o pożytku publicznym, tu odpowiedź dla pani. On podlega ustawie                 
o ochronie zwierząt. Natomiast mamy świadomość i w sensie prawnym 



 40 

tak rzeczywiście jest, że nie musieliśmy i nie konsultowaliśmy tego                  
z organizacjami pożytku publicznego. Natomiast zamierzamy                        
od przyszłego rok, żeby już tutaj ten program ruszył, ale od przyszłego 
roku wprowadzić te usługę w procedurze konkursowej i zlecać to                    
w ramach konkursu dla organizacji pożytku publicznego.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów w dyskusji. Druk 127. Kto z pań            
i panów jest za przyjęciem projektu? 
 

Za    -      20 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -       12 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwała Nr VI/94/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt               

w 2015 roku 
 

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
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10) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości                
i porządku na terenie miasta Gdańska (druk 128); 

 
 
PIOTR GRZELAK – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 128 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. K. Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna. 
Głos w dyskusji pan radny Kazimierz Koralewski.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
Panie przewodniczący, wysoka rado. Pan prezydent zreformował już 
właściwie dwa druki za jednym zamachem i tutaj trzeba zauważyć, ze 
sortowanie dodatkowe u mieszkańca szkła wygeneruje dodatkowe 
koszty. Po pierwsze zmusza nas, żebyśmy zamiast dwóch pojemników 
mieli trzy, wiec nie jest to popularne. Rozumiem, ze jeżeli takie prawo 
zostanie przyjęte, to w większości domów nie będzie to przychylnie 
przyjęte. Chociaż są mieszkańcy, którzy to szkło osobno sortują, bo 
pojemniki ustawiamy w różnych dzielnicach, miejscach i są mieszkańcy, 
którzy nawet plastik sortują osobno i makulaturę i tak dalej, wiec 
edukacja może cos tu zmienić. Nie mniej jednak sortowanie szkła miało 
być przeprowadzane w sortowni. Zainwestowaliśmy 300 czy 400 mln  w 
sortownie. Oglądaliśmy ta sortownie wielokrotnie. Ona miała 
odsortowywać i gruz i metal, szkło itd. bez względu na to czy będzie to 
cała butelka czy rozsypana na kawałki. W związku  tym dzisiaj jest taka 
konkluzja, że te pieniądze no niestety źle były wydane, bo tego szkła nie 
sortuje się widocznie w wystarczającej ilości w sortowni. W związku z  
czy ten ciężar trzeba przerzucić na mieszkańców już u źródła. Co 
spowoduje, ze ekstra samochody będą musiały jeździć w jakimś cyklu i 
to szkło zbierać. No bo to nie będzie samochód przecież taki 
ogólnośmieciowy od śmieci mokrych tylko dodatkowy trzeci samochód 
będzie jeździł po mieście. Tak wiec pierwszy podstawowy zarzut panie 
prezydencie na pana spada pewnie ta rola posprzątania w tej stajni 
Augiasza po byłym zastępcy Macieju Lisickim, który szefował, 
patronował tej inwestycji jeśli chodzi o sortownię. Moim zdaniem taka 
propozycja w uchwale, żeby  mieszkańcy to szkło znosili do pojemników 
i żeby to dodatkowo zwozić jest dowodem na to, że ta sortowania nie 
działa. No bo jak widać tych efektów, które były w  programie 
inwestycyjnym, w takim studium wykonalności już chyba nawet 
zapisane, ze te wskaźniki spełnimy dzięki inwestycji w sortownię. 
Chociaż włożył i pan też i rodzynek do tych projektów zmian, bo mówi 
się, ze mieszkaniec będzie mógł wywieźć gruz. To jest pozytywna 
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zmiana, bo rzeczywiście widać, ze jeśli się tego przywileju nie 
wprowadzi, że mieszkaniec będzie mógł wywieźć gruz bezpłatnie, czy 
nieodpłatnie, to rzeczywiście zaskutkuje tym, ze nie będą te gruzy 
lądować w rowach, lasach i gdzieś na terenie naszego miasta. To tyle, 
dziękuję.    
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję. Ja mieszkam w dzielnicy Chełm i akurat tam nie będzie 
zaskoczeniem dla mieszkańców segregacja szkła, bo u mnie już od paru 
lat się segreguje zarówno na szkło kolorowe, białe, plastik, papier, mokre 
i suche. Także dla wielu mieszkańców to nie będzie wielkie zaskoczenie. 
Ta cześć mieszkańców, która będzie zaskoczona to jest pewnie dużo 
mniejsza, bo wszystkie spółdzielnie już to robiły. Czyli te spółdzielcze, 
duże dzielnice już to robiły. To tylko tyle, że to nie jest coś zupełni 
nowego.  
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ 
Rzeczywiście wystąpienia na sesji Rady Miasta rządzą się pewnymi 
swoimi prawami i mamy do czynienia z takimi popisami retorycznymi, ale 
to może się zdarzyć. Natomiast ja tylko krótko, chciałam bardzo 
podziękować panu prezydentowi za tę deklarację wspierania tej 
fakultatywnej segregacji odpadów, bo uważam, ze jako mieszkańcy 
Gdańska, jako społeczeństwo powinniśmy dążyć do tego żeby 
segregować jak najwięcej odpadów już u źródła, czyli w domu. Więc 
cieszę się z tej deklaracji wspierającej posadowienie pojemników do tej 
fakultatywnej zbiórki odpadów w jak największej liczbie miejsc i proszę 
tez o udzielenie odpowiedzi na te zarzuty, które stawiał tu pan radny 
Koralewski, bo może rzeczywiście sortownia nie jest nam potrzebna. 
Dziękuję.   
 
Radny ANDRZEJ KOWALCZYS 
Panie prezydencie, szanowni radni. ja bym chciał zaapelować do 
naszego tutaj środowiska, żebyśmy tego nie traktowali jako przymus, ze 
musimy, tylko, ze mamy prawo i możliwość. Od kilku lat w wielu 
miejscach miasta mamy możliwość segregacji plastiku, papieru, szkła. 
Cieszę się, że to jest kontynuowanie proekologicznego Gdańska.                 
My drodzy państwo powinniśmy się z  tego cieszyć a nie smucić, ze na 
nas spada jakiś przykry obowiązek. Jesteśmy mieszkańcami tego miasta 
i jesteśmy gospodarzami. Ja powiem tak, wynoszenie śmieci nie zawsze 
było najmilsza czynnością przeze mnie wykonywaną w moim domu. 
Wiadomo, ze musimy zadbać o czystość, wiadomo, ze Gdańsk jest 
przyjaznym miastem nie tylko dl przyjezdnych ale dla nas po prostu taki 
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powinien być, pozostać. Ta inicjatywa wskazuje na to, że dołączamy do 
miejscowości krajów wysoko rozwiniętych.  
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK 
Chciałem się odnieść do mojego przedmówcy. Drogi Andrzeju. Jak 
najbardziej tak. To jest bardzo słuszna postawa, ze to ma być nasz taki 
moralny czy przymus wewnętrzny a nie w kategoriach kary. Ale tu cię 
muszę zmartwić, bo reformę śmieciową w ten sposób ustawiła                     
PO i prezydent Adamowicz, który ja wprowadzał. Przed wprowadzeniem 
reformy śmieciowej nie całe 6% odpadów komunalnych było 
segregowanych. W związku z tym w reformie śmieciowej powinno być 
tak, że stawka podstawowa w dalszym ciągu jest za nie segregowane a 
premia powinna być za to, ze się segreguje. A ustawiono dokładnie 
odwrotnie. Stawkę podstawową zrobiono za odpady segregowane i każe 
się mieszkańców za odpady nie segregowane. Także drogi Andrzeju to 
jest, ze t5ak powiem wmontowane w system przedstawiony przez                 
PO i prezydenta Pawła Adamowicza. Dziękuję.  
 
Radny PRZEMYSŁAW RYŚ 
Panie prezydencie ja mam pytanie, czy prezydent może podwyższyć 
kary za nielegalne wysypywanie śmieci? Czy to należy do 
ustawodawcy? Dziękuję.  
 
PIOTR GRZELAK – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska 
Szanowni państwo. Samo wprowadzenie reformy już spowodowało 
większą segregację fakultatywną. To widać na wykresach, ze po prostu 
rozmawiamy o tym i to podnosi świadomość społeczną. Odnosząc się do 
zarzutów dodatkowych kosztów, które podnosił pan radny Koralewski. 
My bardzo konserwatywnie podchodzimy do spraw związanych ze 
śmieciami, dlatego, że mamy świadomość wielu ryzyk związanych z 
czynnikami zewnętrznymi. Tocząca się debata w UE, rozwiązania na 
poziomie ustawowym i dzisiaj proponujemy mieszkańcom, chociaż 
moglibyśmy powiedzieć, no tak jest ryzyko odzysku frakcji więc 
zaproponujmy mieszkańcom wprowadzenie do wiaty śmietnikowej, do 
ich domów w sumie 5 frakcji. Czyli mokra, sucha, szkło, papier plastik. 
Ale my się tutaj zachowujemy bardzo konserwatywnie, bo właśnie nie 
chcemy narażać mieszkańców na dodatkowe, niepotrzebne koszty. Jeśli 
chodzi o sortownie szkła to proszę zwrócić uwagę, ze sortownia cały 
czas realizuje wskaźniki, które są zwiane z projektem unijnym. Tutaj nie 
mamy żadnego problemu z tymi wskaźnikami. Te wskaźniki są 
wielokrotnie przekraczane. Natomiast to jest pytanie o to, jak zmieniają 
się czynniki zewnętrzne. Pamiętajmy kiedy też sortownia była 
projektowana. A konkretnie w przypadku szkła. Jak patrzymy na kwestię 
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szkła, to szkoło zanim dotrze do sortowni jest trzy razy wywracane. 
Najpierw my wyrzucamy do śmietnika, potem na śmieciarkę a później do 
sortowni. Ta stłuczka, która trafia do sortowni ona jest 
wysegregowywana. Natomiast ona już na rynku nie jest atrakcyjna. Stąd 
proponujemy aby to szkło w lepszej formie trafiało na wysypisko, gdzie 
zostanie sprzedane. W sprawie kar to poproszę jeszcze dyrektora 
Skurasa. 
 
DIMITRIS T. SKURAS – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej 
Panie przewodniczący, szanowni państwo radni. Mówiąc o karach 
musimy mieć na myśli jakby trzy obszary. Jeżeli chodzi o quasi kary za 
nie segregowanie odpadów w przypadku zadeklarowania segregacji 
odpadów, wówczas nalicza się podwyższona opłatę dla mieszkańców. 
Jeżeli mówimy o działaniach nieprawidłowo realizowanych przez legalne 
przedsiębiorstwa posiadające koncesję wówczas oni podlegają 
oczywiście sankcjom Inspektora Ochrony Środowiska. Natomiast 
mówimy o działaniach w ogóle nielegalnych postępowania z odpadami to 
w  zależności od tego czy to jest naruszenie przepisów porządkowych 
czy karnych są ścigane odpowiednio z przepisów porządkowych bądź 
przez policje i prokuraturę. Jeżeli chodzi o wysypiska tak zwane 
nielegalne no to mamy do czynienia oczywiście z naruszeniem 
przepisów porządkowych. Kary oczywiście za to są jak załamanie 
przepisów porządkowych, czyli grzywny może nakładać twarz miejska, 
ale tylko na sprawców, wiec musza złapać taka osobę na gorącym 
uczynku.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów w dyskusji. Druk 128. Kto z pań            
i panów jest za przyjęciem projektu? 
 

Za    -      22 
      przeciw    -        9 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/95/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości                                   
i porządku na terenie miasta Gdańska 

 
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 
 

11) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości                                  
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi                 
(druk 129); 

 
 
Prezydent Piotr Grzelak przedstawił ten projekt uchwały  - druk 129, 
przedstawiając poprzedni.  
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. K. Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna. 
Głos w dyskusji pan radny Kazimierz Koralewski.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
W tym punkcie chciałem zapytać panie prezydencie. Ponieważ przed 
wprowadzeniem reformy śmieciowej to bilansowaliśmy, szacowaliśmy 
ten rynek na obrót rzędu 60 mln złotych, w budżecie jest zapisane 
powyżej 80 mln, chciałem zapytać być może czy to się w tych 80 mln 
zmieści. Szacujemy, ze ZDIZ lokuje gdzieś tą nadwyżkę zbierana od 
mieszkańców. jak wygląda w tej chwili ta nadwyżka i gdzie jest ona 
lokowana?  
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DIMITRIS T. SKURAS – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej 
Panie przewodniczący, szanowni państwo. Ta roznieć, o której mówi pan 
radny Koralewski to jest różnica miedzy kwota wydatków planowanych 
na odbiór odpadów od mieszkańców, czyli nieruchomości, na których 
zamieszkują mieszkańcy, jest to mniej więcej 56 mln. Natomiast ta 
różnica około 20 mln to są koszty jakie miasto ponosi na odbieranie 
odpadów, na których nie zamieszkują mieszkańcy.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów w dyskusji. Druk 129. Kto z pań            
i panów jest za przyjęciem projektu? 
 

Za    -      22 
      przeciw    -        9 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

 

Uchwała Nr VI/96/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych                

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi     

              
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
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12) w sprawie zamiaru Likwidacji Gimnazjum Nr 9              
w Gdańsku z siedzibą przy ul. Śluza 3 (druk 118); 

 

 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 118 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głos w dyskusji 
pani radna Kołakowska. 
 
Radna ANNA KOŁAKOWSKA 

Panie prezydencie, jeżeli raz zlikwidujemy szkołę, która ewidentnie była 
źle zarządzania, obok jest szkoła podstawowa, w której nie brakuje 
uczniów, nie brakuje klas i ci uczniowie mogliby pójść do Gimnazjum             
Nr 9. Gimnazjum nr 9 przez lata było źle zarządzane stad był odpływ 
uczniów. Natomiast wysłanie tych dzieci do Gimnazjum nr 8 no to 
niestety ale bardzo obniży jakość nauczania w tej szkole. Szkoda 
likwidować szkoły, bo raz zlikwidowanego budynku, już nie tylko szkoły 
nie odzyskacie państwo, a idzie wyż demograficzny i chyba raczej warto 
zmienić dyrekcję, zainwestować w te szkołę, żeby ona mogła normalnie 
w tym środowisku funkcjonować. Pamiętajmy o tym, ze szkołą ma nie 
tylko zadania edukacyjne wobec samych uczniów, ale także wobec 
środowiska, a to środowisko wymaga jednak tak takich działań, które 
będą promować kulturę, integrować to środowisko.   
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Panie radna naszym zadaniem nie jest obniżanie jakości tylko jej 
podwyższanie. Dlatego włączamy tą grupę młodzieży z Gimnazjum nr 9 
do Gimnazjum nr 8. po to, żeby miały właśnie lepsze warunki i lepszych 
nauczycieli również swoich. Budynku nie tracimy z celów oświatowych. 
Budynek będzie służył gdańskiej oświacie w centrach usług wspólnych 
dla gdańskiej oświaty. Część tego budynku już dzisiaj zajmuje centrum 
obsługi placówek oświatowych.  
 
Radny PIOTR GIERSZEWSKI 
Tak króciutko. dzisiaj mamy większość tych porządkowych, oświatowych 
uchwał. Panie przewodniczący, wysoka rado, panie prezydencie.                      
Ja powiem nie typowo. Właściwie tak na początek to się należą 
podziękowania panie prezencie za wycofanie się, albo inaczej, za 
prolongatę wykonalności tych uchwał, które były wrażliwie społecznymi. 
Natomiast tez swoista wrażliwość społeczną, która pan przejawiał,                  
a przedłożyłem to na komisji i zaraz jedno zdanie o tym powiem, 
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natomiast proszę przyjąć uwagę, nie złośliwość, ale uwagę bo dziegciu 
do tego trzeba trochę dodać. W takim naszym żargonie nauczycielskim 
jedynka silnia za metodologię i konsultacje społeczne. O tym trzeba 
powiedzieć. Wczoraj na Komisji edukacji daliśmy przykład, i tu 
podziękowania dla pani przewodniczącej, że potrafimy rozmawiać o 
trudnych sprawach w normalny sposób często mając odmienne zdania, 
natomiast dochodząc do pewnego konsensusu. Ludzie są naprawdę 
otwarci na dialog. Tylko do tego dialogu też trzeba być przygotowanym. 
Pojawienie się pana zawsze powodowało, że się zaczęło to towarzystwo 
dogadywać, natomiast w większości przypadków narzekali rodzice, 
nauczyciele, że właśnie nieobecność pana powodowała niemożność 
przekazania podstawowych informacji dlaczego tego typu rzeczy się 
przedkłada danemu środowisku. Jeszcze raz dzięki za wczorajszą 
komisje, która nas wszystkich czegoś nauczyła. Natomiast ta prolongata, 
czyli domniemanie, ze w pewnych tematach wrócimy w przyszłym roku. 
Jest prośba, jak najwięcej dialogu z ludźmi ale przedłożenie tej polityki 
oświatową, którą chce pan kreować wraz z zespołem ludzi 
przygotowanych do kreowania tej polityki. Bo my mamy te szczęście lub 
nieszczęście, ze co cztery lata wskazujemy jakieś inne nowe kierunki.              
I odnieśmy się do tego, co mamy zapisane w bardzo dobrej uchwale, 
uchwale gdańszczanina młodego, respektujmy te uchwałę rady miasta, 
bo to jest jedna z tych uchwał społecznych, która uważam powinna być 
wzorem dla wielu, wielu miast, ale my jej po prostu nie realizujemy. 
Jeżeli będziemy się trzymać tego jednego chociażby, może faktycznie 
pomysły na gdańska oświatę będą łatwiej, albo inaczej, będą spocznie 
bardziej akceptowalne. Dziękuję.   
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Panie radny, właśnie mam odwagę realizować konsekwentnie tą 
uchwałę gdańszczanin 2030. Dziękuję za wszystkie przekazane uwagi, a 
także dobre słowo, które pan skierował. Nie mówimy o prolongacie, tylko 
o dalszym dialogu. Doskonale pan wie, bo jest pan osobą z oświaty, tak 
samo jak ja, że dialog rozpoczyna się z  chwila złożenia i przedłożenia 
pewnych dokumentów bo na czymś trzeba się oprzeć. I ten dialog się 
rozpoczął. Niestety w części nie był on przyjęty społecznie, dlatego też 
trzeba było więcej czasu i o ten czas wspólnie zadbaliśmy. I bardzo też 
dziękuję radnym PO, która te decyzje również i podjęła. Natomiast 
zapraszam gorąco i pana radnego i wszystkich tych, którzy na tej Sali są 
do dialogu. Pierwszy dialog dotyczy programów operacyjnych jeżeli 
chodzi o strategie miasta 2030, spotkania już w marcu i za chwilę 
kongres obywatelski, którego głównym modułem również jest też 
edukacja. Także cały czas naprawdę dialogujemy.   
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Radny PIOTR CZAUDERNA 
Ja chciałem jeszcze raz o to zaapelować, bo tak się złożyło,                            
że spotkałem się z niektórymi osobami ze szkół, których dotykały zmiany 
i wszyscy się niestety panie prezydencie na to bardzo użalali, ze ten 
dialog, który się z nimi odbył, forma w jakiej usłyszeli o propozycjach 
zmian był niezwykle lakoniczny. Zgłaszany w ostatniej chwili. Brakowało 
im spotkań, na których szczegółowo przedstawiono by argumenty. 
Niekiedy argumenty, które im przedstawiano na spotkaniach nie z 
panem, ale z osobami delegowanymi przez pana  miały charakter 
szczątkowy, albo wręcz komiczny. Zabrakło też jakichś pogłębionych 
analiz, które by pokazały w formie pisemnej, w oparciu o wskaźniki 
ekonomiczne na czym dokładnie miałyby polegać oszczędności. Wiec ja 
myślę, ze jeżeli pan i miasto chcą wrócić do tego pomysłu, a pewnie tak 
jest, to należałoby to naprawdę dużo lepiej przygotować pod względem 
społecznym i dużo więcej czasu poświęcić na przekonanie społeczności 
nauczycieli, rodziców, uczniów do tych zmian. Jeżeli mogę o to 
apelować.  
 
Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI 
Ja pragnę tutaj potwierdzić to, co powiedział pan Gierszewski, że 
rzeczywiście pan prezydent wykazuje dużą zdolność do prowadzenia 
dialogu. Cieszę się, że zyskuje uznanie również w oczach przedstawicieli 
opozycji. Bardzo serdecznie dziękuję panu prezydentowi za to, że 
wycofał te uchwały, które spotkały się z licznymi głosami sprzeciwu. 
Cieszę się, ze będziemy mieli okazję podyskutować na ten temat i 
będzie długi czas na pogłębione analizy w tym zakresie. Dziękuję za 
zaproszenie do udziału w  tych pracach. Ale również bardzo serdecznie 
dziękuję, za to, ze zostają podjęte te uchwały, które są dla oświaty 
bardzo korzystne, a powiedziałbym wręcz niezbędne. Dziękuję.  
 
Radny PIOTR CZAUDERNA 
Jeżeli można tylko panie przewodniczący, panie profesorze Czauderna, 
naprawdę nie trzeba o ten dialog apelować. Naprawdę go realizujemy. 
Dziękuję tez za informacje, które pan przekazuje. Jeszcze raz podkreślę, 
Gdańsk nie chce oszczędzać na edukacji. 740 mln, które wydajemy w 
tym 312 wprost z portfeli gdańszczan, dodając do subwencji, która 
wszystkiego nie pokrywa, nie chodzi o oszczędności, tylko o lepsze ich 
wydanie. I nad tym będziemy pracować.  
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów w dyskusji. Druk 118. Kto z pań            
i panów jest za przyjęciem projektu? 
 

Za    -      22 
      przeciw    -        1 
      wstrzymało się   -        9 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

 

Uchwała Nr VI/97/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie zamiaru Likwidacji Gimnazjum Nr 9                              
w Gdańsku z siedzibą przy ul. Śluza 3      

              
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

 
 

 
 
 

13) w sprawie zamiaru likwidacji Technikum 
Uzupełniającego Nr 3  wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół Gastronomiczno-Hotelarskich przy       
Al. Legionów 7 w Gdańsku (druk 88); 

 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 88 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Nie ma głosów            
w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 88? 
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Za    -      22 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -      10 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

 

Uchwała Nr VI/98/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego 
Nr 3  wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Gastronomiczno-Hotelarskich przy                                                 
Al. Legionów 7 w Gdańsku    

           
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 
 
 

 
 

14) w sprawie zamiaru likwidacji Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 12 wchodzącego 
w skład Zespołu Szkół Samochodowych                         
ul. Elbląskiej 54/56 w Gdańsku (druk 89); 

 
 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 89 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Nie ma głosów               
w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 89? 
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Za    -      22 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -      10 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

 

Uchwała Nr VI/99/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego 
dla Dorosłych Nr 12 wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Samochodowych ul. Elbląskiej 54/56 w Gdańsku 
 

           
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 
 

15) w sprawie zamiaru likwidacji Technikum 
Uzupełniające dla Dorosłych Nr 4 wchodzącego w 
skład Zespołu Szkół Łączności przy ul. Podwale 
Staromiejskie 51/52 w Gdańsku (druk 90); 

 
 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 90 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Nie ma głosów               
w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 90? 

 



 53 

Za    -      22 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -      10 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

 

Uchwała Nr VI/100/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniające dla 
Dorosłych Nr 4 wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Łączności przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52 w Gdańsku 
 

           
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

 
 
 

16) w sprawie zamiaru likwidacji XVIII Liceum 
Profilowanego wchodzące w skład Szkół 
Okrętowych i Ogólnokształcących CONRADINUM 
przy ul. Piramowicza 1/2 w Gdańsku (druk 91); 

 
 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 91 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głos w dyskusji 
pani radna Anna Kołakowska. 
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Radna ANNA KOŁAKOWSKA 
Panie prezydencie to co pan powiedział, to już jest skandaliczne teraz,          
o tym, ze nie ma tam uczniów. Rozmawiałam z panią dyrektor 
Wasilewską. Tuz przed posiedzeniem dzisiejszej rady jeszcze 
zadzwoniłam do Conradinum , żeby się upewnić jak sytuacja wygląda. 
Otóż liceum przy Conradinum ma uczniów, ma klasy maturalne.                      
Ma również klasę pierwszą i ma klasy drugie i ta szkołą istnieje. Poziom 
jest bardzo wysoki. Jeżeli są tam uczniowie chętni, a wy zlikwidujecie te 
szkołę, to po pierwsze zlikwidujecie etaty nauczycielskie, to jest jedna 
sprawa, ze nauczyciele stracą pracę, a po drugie po co kolejna zmiana, 
która nie prowadzi do niczego dobrego. Uczniowie są, są klasy.  
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Pani radna błagam o przeczytanie nagłówka uchwały. Liceum 
profilowanego, nikt nie likwiduje liceum w Conradiunum. W Conradium 
są trzy klasy, każda na poziomie. W liceum. Ja mówię o liceum 
profilowanym. Te lasy już nie istnieją, te szkoły nie istnieją. W 2011 roku 
ustawa je zlikwidowała. To nie ja je likwiduje. Proszę państwa o 
rzetelność, taki dialog prosił pan radny Gierszewski. Ja też o taką uwagę 
w tym wszystkim. Licea profilowane już nie istnieją, a jeszcze raz musze 
do państwa wrócić, bo to jest dopiero zamiar. Takie jest prawo 
oświatowe. Niestety takie jest. Nie spójne, nie logiczne, ale takie jest. My 
likwidujemy profilowane.  
 
Radna ŻANETA GERYK 
Szanowni państwo, z racji tego, ze zajmujemy się edukacją i mamy być 
wzorem dla młodzieży i uczniów, bardzo bym chciała, żebyśmy 
troszeczkę prawo oświatowe znali. Jeżeli mamy uchwały porządkujące, 
likwidujące, bądź wynikające z systemu oświaty, to bardzo bym prosiła, 
żeby zastanowić się na wstrzymaniem się. ponieważ określony tym szkół 
nie istnieje. Wiec wstrzymanie się od głosu nie powoduje, ze macie 
państwo inny obraz, tylko to jest brak znajomości prawa oświatowego. 
To jest taka moja delikatna prośba. Żeby albo przeczytać, albo przyjść 
na komisję, albo porozmawiać z członkami Komisji Edukacji. Ponieważ 
ja widzę, ze jest kolejna uchwała porządkująca, państwo się gremialnie 
wstrzymujecie, ale my to musimy zrobić, takie jest prawo oświatowe. 
Dziękuję.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
Ja bardzo pani doktor dziękuję za pouczenie, ale jako mandatariusz 
mieszkańców miasta Gdańska mam szereg opcji zachowanie siew  
trakcie głosowania. Mogę wyjść, mogę wyjąć kartę, mogę się wstrzymać 
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od głosu, glosować przeciw lub za. Którąś z tych opcji zawsze przyjmuję, 
ale za pouczenie bardzo dziękuję.  
 
Radna ŻANETA GERYK 
Ja tylko chciałam powiedzieć, ze to była tylko prośba. Dziękuję bardzo. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej  głosów w dyskusji. Kto z pań i panów 
radnych jest za podjęciem druku 91? 

 
Za    -      22 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        9 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

 

Uchwała Nr VI/101/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie zamiaru likwidacji XVIII Liceum Profilowanego 
wchodzące w skład Szkół Okrętowych i 

Ogólnokształcących CONRADINUM                                           
przy ul. Piramowicza 1/2 w Gdańsku 

 

           
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 56 

17) w sprawie zamiaru likwidacji Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 5 wchodzącego               
w skład Państwowych Szkół Budownictwa przy                              
ul. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku (druk 92); 

 
 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 92 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Nie ma głosów               
w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 92? 

 
Za    -      22 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        9 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

 

Uchwała Nr VI/102/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego 
dla Dorosłych Nr 5 wchodzącego w skład Państwowych 

Szkół Budownictwa przy ul. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku 
           

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
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18) w sprawie zamiaru likwidacji Technikum 
Uzupełniającego Nr 5 wchodzącego w skład 
Państwowych Szkół Budownictwa przy                           
ul. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku (druk 93); 

 
 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 93 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Nie ma głosów               
w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 93? 

 
Za    -      22 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        9 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

 

Uchwała Nr VI/103/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego 
Nr 5 wchodzącego w skład Państwowych Szkół 

Budownictwa przy ul. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku 
           

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
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19) w sprawie zamiaru likwidacji XIV Liceum 
Profilowanego wchodzącego w skład Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego Nr 2 przy 
ul. Smoleńskiej 5/7 w Gdańsku (druk 94); 

 
 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 94 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Nie ma głosów               
w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 94? 

 
Za    -      22 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        8 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

 

Uchwała Nr VI/104/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie zamiaru likwidacji XIV Liceum Profilowanego 
wchodzącego w skład Centrum Kształcenia Zawodowego              
i Ustawicznego Nr 2 przy ul. Smoleńskiej 5/7 w Gdańsku   

           
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  
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20) w sprawie zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej dla Dorosłych Nr 2 wchodzącej w skład 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 
Nr 1 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku 
(druk 95); 

 
 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 95 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Nie ma głosów               
w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 95? 

 
Za    -      22 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        9 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

 

Uchwała Nr VI/105/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej dla Dorosłych Nr 2 wchodzącej w skład 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego                     
Nr 1 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku   

        
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  
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21) w sprawie wyłączenia szkól i placówek z Centrum 
Kształcenia Ustawicznego przy Al. Gen. Józefa 
Hallera 16/18 wchodzącego w skład Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego Nr 1 przy 
Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku                       
(druk 96 + autopoprawka); 

 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 96 wraz z autopoprawka zgodnie                  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Nie ma głosów               
w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 96                 
z autopoprawka? 

 
Za    -      22 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        9 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

 

Uchwała Nr VI/106/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie wyłączenia szkól i placówek z Centrum 
Kształcenia Ustawicznego przy Al. Gen. Józefa Hallera 

16/18 wchodzącego w skład Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego Nr 1  

przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku       
                         

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  
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22) w sprawie zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej dla Dorosłych Nr 1  przy Al. Gen. Józefa 
Hallera 16/18 w Gdańsku (druk 97); 

 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 97 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Nie ma głosów               
w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 97? 

 
Za    -      21 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        9 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

 

Uchwała Nr VI/107/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej dla Dorosłych Nr 1   

przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku   
                       

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  
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23) w sprawie zamiaru likwidacji I Uzupełniającego 
Liceum dla Dorosłych przy Al. Gen. Józefa Hallera 
16/18 w Gdańsku (druk 98); 

 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 98 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Nie ma głosów               
w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 98? 

 
Za    -      22 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        9 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   
 
 

 

Uchwała Nr VI/108/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie zamiaru likwidacji I Uzupełniającego Liceum dla 
Dorosłych przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku 

                       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  
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24) w sprawie włączenia Szkoły Policealnej dla 
Dorosłych nr 1, I Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych, Technikum Uzupełniającego dla 
Dorosłych Nr 1, Technikum Nr 13, Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej Nr 10 do zespołu o nazwie 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 
Nr 1 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku 
(druk 101 + autopoprawka); 

 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 101 z autopoprawką zgodnie                        
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głos w dyskusji 
panie przewodnicząca Owczarczak. 
 
Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK 
Panie prezydencie ja chciałam zapytać, czy to już są wszystkie szkoły, 
które planujemy włączyć w to Centrum Kształcenia Nr 1? Bo wiedze,             
że tutaj są w zasadzie tylko szkoły dla dorosłych, czy cos dla młodzieży 
jest planowane  w tym miejscu? 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Pani radna z racji tego, ze zmiany które zaproponowaliśmy wydłużenie                 
w czasie potrzeba akceptacji społecznej na takie rozwiązanie, dlatego 
proponujemy, aby w tym zespole pojawiło się technikum dla młodzieży. 
Chodzi nam o klasy spawalnicze. Pracujemy tutaj z grupa Stoczni 
Gdańsk. Bardzo chciałbym podziękować panu przewodniczącemu 
Oleszkowi za negocjacje i współpracę z grupa szkoleniowa tej stoczni, 
tak zwaną szkoła spawalnicza. Te zawody tam się pojawia już w tym 
roku. I drugi zawód, technik gazownictwa, który się pojawi również w tej 
Szelo. Po 30 latach na Pomorze do Gdańska wróci ten zawód, z czego 
jesteśmy bardzo dumni i te prace ze spółka gazowniczą tez trwają. Czyli 
mamy szanse tak naprawdę na cztery nowe zawody w ramach 
technikum dla młodzieży już w tym roku w tej szkole. Bez włączeń innych 
szkół, tylko o powołaniu nowych zawodów.  
 
Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK 
Czyli dobrze zrozumiałam, ze będziemy w tym miejscu nowe technikum 
otwierać, tak?  
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PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tak, w ramach zespołu. 
 
Radna BEATA WIERZBA 
Panie prezydencie ja mam pytanie odnośnie tych czterech zawodów, 
które będą w technikum, bo na razie były wymienione dwa. Technik 
gazownictwa i spawalnictwa. Ale tam jest problem, to nie może być dla 
młodzieży ponieważ musza mieć 18 lat  skończone, tam jest taki 
problem. Więc jakie to są następne zawody? 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mówimy o specjalnościach, które się pojawia, przepraszam za 
przejęzyczenie,. W ramach tego działania, które dotyczy spawaczy są 
różne specjalności i o to mi chodziło, przepraszam za przejęzyczenie. 
Zawody są dwa. Natomiast w CKZiU też są dorośli, też się pojawia te 
zawody, dzięki współpracy z Grupa Stoczni Gdańsk.  
 
Radna BEATA WIERZBA 
Panie prezydencie, na Powiatowej Radzie Zatrudnienia Ciziu 
występowali tez o takie dwa zawody, technik cyfrowych projektów 
graficznych i technik procesów introligatorskich. Około 10 lat, ja 
dokładnie nie powiem w tej chwili, był likwidowany Zespół Szkół 
Poligraficznych z ul. Kartuskiej, szkołą była przenoszona na                          
ul. Sobieskiego i powiedziane było, ze po likwidacji tej szkoły młodzież w 
tych zawodach poligraficznych będzie kształcona tylko w tej 
przeniesionej z likwidacji szkole. Czy teraz te dwa zawody otwiera się 
mimo, ze wcześniej obiecano, że kształcenie poligrafów będzie tylko i 
wyłącznie w szkole na Sobieskiego? 
  
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Pani radna, kształcenie poligrafów odbywa się na bazie miejskich 
urządzeń, które są usytuowane w Centruk Kształcenia Praktycznego. 
Korzystają z nich dorośli z CKZiU na Hallera i pani uczniowie                           
z Pomorskich Szkół Rzemiosł jako młodzi ludzie. Nie mamy żadnego 
dokumentu na to, żeby takie porozumienie było zawarte, ze koś mówił, 
ze nie można otworzyć takiego kierunku. Na dzisiaj uzyskała ta 
propozycja,, którą złożył CKZiU nr 1 uzyskała pozytywną opinie 
Powiatowej Rady Zatrudnienia. A jeżeli mamy dobrze wykorzystać te 
zasoby, które są stworzone przez miasto w CKP to warto byłoby iść                 
w tym kierunku.  
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Radna BEATA WIERZBA 
Panie prezydencie czekamy na opinie Powiatowej Rady Zatrudnienia. Ja 
tez pozwoliłam sobie przesłać panu prezydentowi opinię Stowarzyszenia 
Poligrafów Pomorskich, które przeprowadziło analizę i potrzebę 
kształcenia w dwóch szkołach tego kierunku. Myślę, ze analiza jest taka 
dość sumiennie zrobiona, dlatego, ze wcześniej z CKZiU nr 1 zostało 
wysłane do drukarni pismo draft do podpisania i on został podpisany. 
Drukarze sami przyznali, że do końca rozumieli, że to są dwie różne 
szkoły. Istnieje takie niebezpieczeństwo, ze jeżeli będzie to w dwóch 
szkołach, i obie zrobią nabór 25 osobowy, że będziemy kształcić 
poligrafów i znajdziemy zakłady, które przyjmą ich na praktykę i to 
mocno podkreślają same drukarnie. Że tak naprawdę największym 
problemem jest znalezienie praktyki w zawodzie technik cyfrowych 
procesów graficznych. Introligatorskich nie ma problemu, ale cyfrowe jest 
ogromny problem z zatrudnieniem tej kadry już dzisiaj widzimy, ze dużo 
jest bezrobotnych, którzy kończą szkołę. Na to chciałam zwrócić uwagę, 
żebyśmy to jeszcze raz przemyśleli.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję. Ja chciałbym, żebyśmy wrócili do uchwały.  
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Pani radna, jak pani wie jesteśmy współpomysłodawcami Tygodnie 
Zawodowca, który się pojawia za chwilę, od 16 do 21 marca będziemy 
zachęcać młodych gdańszczan, ponad 3000 uczniów klas gimnazjów, do 
tego, żeby odwiedzili zawody, szkoły zawodowe. Wszystko, również 
dzięki pani szkole, przedstawia się profesjonalny materiał, który trafi do 
rodziców i do samych gimnazjalistów i chcemy ich zachęcić do tego, 
żeby kształcili siew  zawodach. Także tutaj to nasze działanie jest bardzo 
dobrze przygotowane, jest patrzące do przodu. I też jak przywoływał to 
pan radny Gierszewski idąc w kierunku rzeczywistego badania rynku. To 
poszukiwanie uczniów ja bym zostawił do czasu, kiedy rzeczywiście 
uczniowie zapoznają się z  pełną ofertą wszystkich gdańskich szkół 
zawodowych, w tym publicznej szkoły prowadzonej przez Pomorska Izbę 
Rzemieślniczą, której pani jest dyrektorem. Państwa zapraszam tez 
bardzo serdecznie tez jako radnych 21 marca, to jest dzień otwarty we 
wszystkich szkołach zawodowych od 10 do 14, można zobaczyć 
wszystkie szkoły. Każda się zaprezentuje w profesjonalny sposób. Dzień 
wcześniej w Pomorskich Szkołach Rzemiosł targi pracy profesjonalnie 
zorganizowane przez ta szkołę.  
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Radna BEATA WIERZBA 
Ja tylko chciałam powiedzieć, że nie ma dokumentów, ponieważ 
wszystkie zgodnie z procedura ma już zespół szkół w odpowiedzi na 
interpelacje napisali państwo, że nawet te, które były likwidowane                 
w 2005 roku zostały zarchiwizowane i zniszczone, tak więc nie możemy 
sięgnąć do dokumentów z jeszcze wcześniejszej likwidacji. Natomiast 
potwierdzają to pracownicy tamtej szkoły, która była likwidowana                     
i przenoszona.  
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Pani radna CKZiU ma prawo wystąpić o zawód tak samo jak pani 
występuje o inne zawody i te zawody pozyskuj. Również takie same jak 
są w CKZiU nr 1. Wczoraj rozmawialiśmy bardzo dużo na Komisji 
Edukacji i panie przewodnicząca dr Geryk mówiła o tym, że albo 
mówimy o konkurencji i o rozwoju przez to placówek różnego typu w tym 
gimnazjalnych, w tym placówek podstawowych, w których też obecnie 
trwają dni otwarte, gdzie staramy się, żeby uczniowie nie tylko obwodowi 
mogli znaleźć najlepszą ofertę, albo mówimy o nie konkurencji i o tym, 
że uczniowie wybierają tylko to co jest w danym miejscu. Musimy na coś 
się nastawić. Gdańszczanin 2030 mówi o budowaniu najlepszej oferty 
dla uczniów i do wyboru prawo europejskie i prawo polskie mówi tez o 
prawie wyboru rodzica, co przywoływała pani przewodnicząca Geryk 
wczoraj, do wyboru placówki edukacyjnej dla swojego dziecka. Czyli my 
też musimy być na to otwarci.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Przypomnę, ze to jest druk 101 z autopoprawką.               
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem projektu? 

 
Za    -      21 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        9 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/109/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie włączenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 1, 

I Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych, Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 1, Technikum Nr 13, 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 10 do zespołu o nazwie 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego Nr 1 

przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku 
 

                       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  

 
 
 

25) w sprawie zamiaru likwidacji Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 9 wchodzącego         
w skład Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9 przy                        
ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku (druk 104                         

+ autopoprawka); 

 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 104 z autopoprawką zgodnie                       
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Nie ma głosów               
w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 104 wraz 
z autopoprawką? 

 
Za    -      22 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -      10 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/110/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego 
dla Dorosłych Nr 9 wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Zawodowych Nr 9 przy ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku    
                     

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 
 

26) w sprawie zamiaru likwidacji IX Liceum 
Profilowanego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 
Zawodowych Nr 9 przy ul. Dąbrowszczaków 35        
w Gdańsku (druk 105 + autopoprawka); 

 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 105 z autopoprawką zgodnie                       
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Nie ma głosów               
w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 105 wraz 
z autopoprawką? 

 
Za    -      22 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -      10 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/111/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie zamiaru likwidacji IX Liceum Profilowanego 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9 

przy ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku 
                     

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 
 

27) w sprawie zamiaru likwidacji Uzupełniającego 
Liceum Ogólnokształcącego Specjalnego 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Specjalnych                  
Nr 1 im. Stefana Batorego przy ul. Batorego 26              
w Gdańsku (druk 107  + autopoprawka); 

 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 107 z autopoprawką zgodnie                       
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opiniowała pozytywnie. Nie ma 
głosów w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 
107 wraz z autopoprawką? 

 
Za    -      22 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -      10 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/112/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie zamiaru likwidacji Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego Specjalnego wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Specjalnych Nr 1 im. Stefana Batorego przy 
ul. Batorego 26 w Gdańsku 

                     
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 

28) w sprawie utworzenia Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących Nr 1 w Gdańsku, w skład 
którego wchodzą Gimnazjum Nr 1 im. Mikołaja 
Kopernika w Gdańsku i IX Liceum 
Ogólnokształcącego im. Krzysztofa Kolbergera w 
Gdańsku (druk 126); 

 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 126 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opiniowała pozytywnie. Nie ma 
głosów w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 
126? 

 
Za    -      22 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -      10 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/113/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących 
Nr 1 w Gdańsku, w skład którego wchodzą Gimnazjum Nr 1 

im. Mikołaja Kopernika w Gdańsku i IX Liceum 
Ogólnokształcącego im. Krzysztofa Kolbergera w Gdańsku   

                   
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 

29) w sprawie nadania imienia prof. Jana 
Czochralskiego Szkole Podstawowej Nr 82 w 
Gdańsku przy ul. Radarowa 26 (druk 130); 

 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 130 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opiniowała pozytywnie. Nie ma 
głosów w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 
130? 

 
Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/114/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie nadania imienia prof. Jana Czochralskiego 
Szkole Podstawowej Nr 82 w Gdańsku przy                                 

ul. Radarowa 26 
                   

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 

30) w sprawie określenia regulaminu otwartego 
konkursu ofert oraz kryteriów wyboru ofert na 
zapewnienie możliwości korzystania                            
z wychowania przedszkolnego w niepublicznych 
przedszkolach i niepublicznych innych formach 
wychowania przedszkolnego (druk 169); 

 
 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 169 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opiniowała pozytywnie. Nie ma 
głosów w dyskusji. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 
169? 

 
Za    -      30 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/115/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
 

w sprawie określenia regulaminu otwartego konkursu ofert 
oraz kryteriów wyboru ofert na zapewnienie możliwości 

korzystania z wychowania przedszkolnego                                  
w niepublicznych przedszkolach i niepublicznych innych 

formach wychowania przedszkolnego 
                   

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 
 

31) w sprawie powołania delegata Miasta Gdańska                              
do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast Polskich 
(druk 165); 

 
 
 
ANNA WIRSKA – Przewodnicząca K. Samorządu i Ładu Publicznego  
Przedstawiła projekt uchwały druk 165 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji. Kto z pań i panów radnych 
jest za podjęciem druku 165? 

 
Za    -      28 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/116/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie powołania delegata Miasta Gdańska                              

do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast Polskich 
           
         

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 
 

32) w sprawie powołania przedstawiciela Miasta 
Gdańska do Stowarzyszenia Żuławy (druk 166); 

 
 
 
ANNA WIRSKA – Przewodnicząca K. Samorządu i Ładu Publicznego  
Przedstawiła projekt uchwały druk 166 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji. Kto z pań i panów radnych 
jest za podjęciem druku 166? 

 
Za    -      27 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/117/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie powołania przedstawiciela Miasta Gdańska                 

do Stowarzyszenia Żuławy           

         
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 

33) w sprawie powołania przedstawiciela Miasta 
Gdańska w Stowarzyszeniu Gmin Rzeczypospolitej 
Polskiej Euroregion Bałtyk (druk 167); 

 
 
 
ANNA WIRSKA – Przewodnicząca K. Samorządu i Ładu Publicznego  
Przedstawiła projekt uchwały druk 167 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji. Kto z pań i panów radnych 
jest za podjęciem druku 167? 

 
Za    -      29 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/118/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie powołania przedstawiciela Miasta Gdańska                

w Stowarzyszeniu Gmin Rzeczypospolitej Polskiej 
Euroregion Bałtyk   

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 
 

34) w sprawie powołania delegata Miasta Gdańska                              
do Stowarzyszenia Związek Miast i Gmin Morskich 

(druk 168); 

 
 
 
ANNA WIRSKA – Przewodnicząca K. Samorządu i Ładu Publicznego  
Przedstawiła projekt uchwały druk 168 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji. Kto z pań i panów radnych 
jest za podjęciem druku 168? 

 
Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/119/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie powołania delegata Miasta Gdańska                              

do Stowarzyszenia Związek Miast i Gmin Morskich   
       

z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 

35) zmieniająca Statut Dzielnicy Aniołki (druk 131); 

 
 
 
DANUTA JANCZAREK – Sekretarz Miasta Gdańska 
Przedstawiła projekty uchwał od druku 131 do druk 164 w sprawie zmian 
statutów rad dzielnic zgodnie z uzasadnieniami. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 
131? 

 
Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/120/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Aniołki 

 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  
 
 

36) zmieniająca Statut Dzielnicy Brętowo (druk 132); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 132? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   

 

Uchwała Nr VI/121/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Brętowo 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

 

Załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.  
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37) zmieniająca Statut Dzielnicy Brzeźno (druk 133); 

 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 133? 

 
Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   

 

Uchwała Nr VI/122/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Brzeźno 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 
 

38) zmieniająca Statut Dzielnicy Chełm (druk 134); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 134? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/123/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Chełm 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 

39) zmieniająca Statut Dzielnicy Jasień (druk 135); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 135? 

 
Za    -      30 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   

 

Uchwała Nr VI/124/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Jasień 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.  
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40) zmieniająca Statut Dzielnicy Kokoszki (druk 136); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 136? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   

 

Uchwała Nr VI/125/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Kokoszki 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

41) zmieniająca Statut Dzielnicy Krakowiec – Górki 
Zachodnie (druk 137); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 137? 

 
Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/126/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Krakowiec – Górki Zachodnie 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

42) zmieniająca Statut Dzielnicy Letnica (druk 138); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 138? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   

 

Uchwała Nr VI/127/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Letnica 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.  
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43) zmieniająca Statut Dzielnicy Matarnia (druk 139); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 139? 

 
Za    -      30 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   

 

Uchwała Nr VI/128/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Matarnia 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

44) zmieniająca Statut Dzielnicy Młyniska (druk 140); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 140? 

 
Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/129/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Młyniska 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

45) zmieniająca Statut Dzielnicy Nowy Port                 
(druk 141); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 141? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
   

Uchwała Nr VI/130/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Nowy Port 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 48 do niniejszego protokołu.  
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46) zmieniająca Statut Dzielnicy Oliwa (druk 142); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 142? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
   

Uchwała Nr VI/131/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Oliwa 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

47) zmieniająca Statut Dzielnicy Olszynka (druk 143); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 143? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/132/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Olszynka 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 

48) zmieniająca Statut Dzielnicy Orunia – Św. 
Wojciech - Lipce (druk 144); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 144? 

 
Za    -      30 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
   

Uchwała Nr VI/133/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Orunia – Św. Wojciech - Lipce 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 51 do niniejszego protokołu.  
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49) zmieniająca Statut Dzielnicy Osowa (druk 145); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 145? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
   

Uchwała Nr VI/134/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Osowa 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

50) zmieniająca Statut Dzielnicy Piecki - Migowo 
(druk 146); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 146? 

 
Za    -      30 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/135/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Piecki - Migowo 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 

51) zmieniająca Statut Dzielnicy Przeróbka                          
(druk 147); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 147? 

 
Za    -      30 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
   

Uchwała Nr VI/136/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Przeróbka 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 54 do niniejszego protokołu.  
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52) zmieniająca Statut Dzielnicy Przymorze Małe                          
(druk 148); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 148? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
   

Uchwała Nr VI/137/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Przymorze Małe 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 

53) zmieniająca Statut Dzielnicy Przymorze Wielkie                          
(druk 149); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 149? 

 
Za    -      30 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/138/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Przymorze Wielkie 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 

54) zmieniająca Statut Dzielnicy Rudniki (druk 150); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 150? 

 
Za    -      30 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
   

Uchwała Nr VI/139/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Rudniki 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 
 

Załącznik nr 57 do niniejszego protokołu.  
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55) zmieniająca Statut Dzielnicy Siedlce (druk 151); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 151? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   

Uchwała Nr VI/140/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Siedlce 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

56) zmieniająca Statut Dzielnicy Stogi (druk 152); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 152? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/141/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Stogi 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 59 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 
 

57) zmieniająca Statut Dzielnicy Strzyża (druk 153); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 153? 

 
Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   
 
 

Uchwała Nr VI/142/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Strzyża 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 60 do niniejszego protokołu.  
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58) zmieniająca Statut Dzielnicy Suchanino                
(druk 154); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 154? 

 
Za    -      30 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   
 
 

Uchwała Nr VI/143/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Suchanino 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

59) zmieniająca Statut Dzielnicy Śudmieście              
(druk 155); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 155? 

 
Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   



 94 

   
 

Uchwała Nr VI/144/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Śródmieście 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 

Załącznik nr 62 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 

60) zmieniająca Statut Dzielnicy Ujeścisko - 
Łostwowice (druk 156); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 156? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   

 

Uchwała Nr VI/145/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Ujeścisko - Łostowice 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 
 
Załącznik nr 63 do niniejszego protokołu. 
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61) zmieniająca Statut Dzielnicy VII Dwór (druk 157); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 157? 

 
Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   

 

Uchwała Nr VI/146/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy VII Dwór 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 
 
Załącznik nr 64 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

62) zmieniająca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Dolny 
(druk 158); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 158? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/147/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Dolny 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 
 
Załącznik nr 65 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

63) zmieniająca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Górny 
(druk 159); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 159? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   

 

Uchwała Nr VI/148/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Wrzeszcz Górny 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 
 
Załącznik nr 66 do niniejszego protokołu. 
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64) zmieniająca Statut Dzielnicy Wyspa 
Sobieszewska (druk 160); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 160? 

 
Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   

 

Uchwała Nr VI/149/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Wyspa Sobieszewska 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 
 
Załącznik nr 67 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

65) zmieniająca Statut Dzielnicy Wzgórze Mickiewicza 
(druk 161); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 161? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/150/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Wzgórze Mickiewicza 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 
 
Załącznik nr 68 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

66) zmieniająca Statut Dzielnicy Zaspa Młyniec          
(druk 162); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 162? 

 
Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   

 

Uchwała Nr VI/151/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Zaspa Młyniec 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 
 
Załącznik nr 69 do niniejszego protokołu. 
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67) zmieniająca Statut Dzielnicy Zaspa Rozstaje         
(druk 163); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 163? 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
   

 

Uchwała Nr VI/152/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Zaspa Rozstaje 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 
 
Załącznik nr 70 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

68) zmieniająca Statut Dzielnicy Żabianka – Wejhera 
– Jelitkowo – Tysiąclecia  (druk 164); 

 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem druku 164? 

 
Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   



 100 

   
 

Uchwała Nr VI/153/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Statut Dzielnicy Żabianka – Wejhera – 

Jelitkowo – Tysiąclecia 
       

z dnia 26 lutego 2015 roku 
 
 
Załącznik nr 71 do niniejszego protokołu. 
 
  
 
 
 

69) w sprawie powołania Gdańskiej Rady Oświatowej  
(druk 170); 

  
 
 
Radna ŻANETA GERYK – Przewodnicząca Komisji Edukacji 
Przedstawiła projekt uchwały druk 170 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuje bardzo. Głos w dyskusji radny Piotr Gierszewski. 
 
Radny PIOTR GIERSZEWSKI 
Nie puszcze wszystkich tak szybko. Panie przewodniczący, wysoka 
rado, panie prezydencie. Ja przepraszam szczególnie tych radnych, 
którzy są przy najmniej trzy kadencje w Radzie Miasta Gdańska bo to 
jest taka moja ulubiona uchwała od 2007 roku. Ona co cztery lata wraca, 
ona wolno ewaluuje, ale ja nie zmieniam cały czas zdania co do jej 
funkcjonowania przy Radzie Miasta Gdańska. Państwo wybacza, kilka 
uwag. Ja częściowo przedkładałem je na Komisji Edukacji . chciałabym 
powiedzieć o tym, że ona powinna funkcjonować nie jako organ 
doradczy przy Radzie Miasta Gdańska, a postaram się przy najmniej 
kilka powodów podać dlaczego powinna działać jako organ doradczy 
przy Prezydencie Miasta Gdańska. Ona ewaluuje, co to znaczy, ze moje 
uwagi od początku jak pojawiła się w pierwotnej wersji i podawałem 
wtedy naście różnego rodzaju poprawek wprowadzałem. One jakby są 
przez państwa wnoszone i zmieniane, ale ta ewaluacja i tak jest zbyt 
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uważam powolna. Wnioskodawca, którym był pierwotnie pan prezydent, 
teraz o tyle dobrze, ze chociaż częściowo jest to Komisje Edukacji 
zmiana jak gdyby w ogóle sens tworzenia tego typu projektów. 
Tworzenie tej rady jest swoistym votum nieufności wobec Komisji 
Edukacji, bo żadna inna komisja nie ma uchwałowo powołanej stałej 
rady doradczej. W rozmowie z urzędnikami ministerstwa jakie było 
przesłanie na tworzenie takich rad odpowiedź była dość prosta i 
zgadzam się z nią jak najbardziej. Urzędnicy mówią, ze wychodząc 
naprzeciw tym radom, w których nie ma merytorycznych radnych 
zajmujących się na co dzień oświatą w wyniku wyborczym, pani minister 
wówczas wesprzeć rady gmin stałymi doradcami o ile o nie wystąpią. 
Gdańszczanie wybierają tak, że są przedstawiciele w Komisji Edukacji, 
którzy są merytorycznymi radnymi, znają specyfikę pracy w gdańskich 
placówkach oświatowych. I tutaj nie było takiej potrzeby żeby 
wprowadzać wielu ekspertów. W pierwotnej wersji uchwały było aż 40 
doradców, dzisiaj mamy 29.  Nie wszyscy działają w tej radzie, ale czy 
jeżeli by doradzali prezydentowi w kwestiach oświatowych. W składzie 
rady powołano przecież zastępcę prezydenta, zastępcę dyrektora WRS, 
z prawe głosu. I o ironio w 100% uchwał oświatowych, których oni są 
wnioskodawcami, tak wygląda praca Rady Miasta Gdańska, jest to 
2100% uchwał, które przedkłada prezydent, głosują w tej radzie 
podwładni. Pracownicy prezydenta. Dyrektorzy szkół, poradni, MOPR, 
którzy powiedzmy sobie faktycznie sprawdzałem zawsze glosują tak, jak 
prezydent wnosi. Wniosek, winni być wyłączeni, zastępca prezydenta i 
dyrektor wydziału, powinni być wyłączeni ze składu tej rady, albo nie 
powinni mieć prawa głosu stanowiącego. Wnoszą, a potem glosują te 
uchwały, które wnoszą. To dla mnie niezrozumiała metodologia. Nie dla 
tej uchwały za skład, który była a wyłączono na szczęście Radych 
Miasta Gdańska. Mówiłem już o tym 8 lat temu, a dopiero dzisiaj 
dojrzeliśmy do tego, ze radni z głosem stanowiącym to jest w ogóle 
pomyłka, bo my te uchwały potem na Komisji Edukacji omawiamy. Nie 
dla tej uchwały, ze względu na to, że po co ona właściwie ma służyć? Ma 
służyć radą. A ja pytam, ilu radnych w poprzedniej kadencji skorzystało z  
bezpośredniego dworactwa tejże rady? Poza radną, która był przypisany 
statutowo do tej rady, nikt. Ilu radnych czytało chociażby protokoły z tej 
Gdańskiej Rady Oświatowej? Ja czytałem od czasu do czasu, patrząc 
jakie są tematy poruszane i jak wypowiadają się członkowie tej rady. 
Powiem, ze nawet frekwencji 90 czy 100% nigdy nie było. Przeważała 
frekwencja 6-70%. Nie dla tej uchwały w tym kontekście także dlatego, 
ze takich rad w Polsce istnieje w ogóle znikoma ilość. Bo po co brać 
udział w gremium takich rad oświatowych, skoro i tak 100% uchwał tam 
omawianych jest potem powtórnie omawianych na komisjach edukacji. 
My mamy prawo uczestnictwa w tych radach bez prawa głosu, fajnie, 
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natomiast zobaczymy czy frekwencja będzie dobra. Ja nie chodzę z 
wiadomych przyczyn. Ponieważ i tak o tych kwestiach będę rozmawiał z 
radnymi i z ekspertami na Komisji Edukacji. Po czwarte nie dla tej 
uchwały bo czemu ma właściwie służyć ekspert? On ma analizować, 
przedkładać różne rozwiązania, a co jest w naszej Gdańskiej Radzie 
Oświatowej? Na wszystkie projekty prezydenckie 100% rekomendacji na 
tak. Nie było żadnego sprzeciwu. Powiem więcej, jak trzeba było 
uzyskać info co do uchwał nas tutaj nurtujących, mówię tu o Radnych 
Miasta Gdańska, na przykład dotyczących likwidacji placówek 
oświatowych. Co w poprzedniej kadencji Rada Oświatowa robiła? 
Odstępowała od opiniowania. A wiec tam gdzie były kwestie sporne, 
gdzie właśnie eksperci powinni się wypowiadać to głowa w piasek. 
Dlaczego odstąpili? A może dlatego, ze dyrektorzy placówek 
oświatowych, którzy zasiadają w radzie nie chcą likwidować miejsc pracy 
swoich koleżanek, kolegów, a Mozę to po prostu przerasta te eksperckie 
możliwości, albo jest trudna decyzją. Ja od ekspertów bym oczekiwał 
powiedzcie mi co zrobić, żeby było lepiej. Po piąte nie dla tej uchwały ze 
względu na uzasadnienie nawet tego projektu. A tam jest napisane: 
potencjał i apolityczność rady sprzyja podejmowaniu merytorycznych 
rozmów i wypracowywaniu kierunków rozwoju gdańskiego kapitału 
społecznego w obszarze edukacji. Koniec cytatu. To ja pytam, dlaczego 
przewodniczącymi tej rady są zawsze posłowie lub senatorowie z 
Platformy Obywatelskiej? W końcu ma to być wypracowana w 
konsensusie nasza rada, też rada Prawa i Sprawiedliwości. Po szóste 
wnioskodawcą uchwał jest zawsze prezydent, nie rada. Po kolejne, 12 
członków tej rady jest powoływanych przez prezydenta. Widzę, ze już za 
dużo bym wymieniał tych punktów. Ja powiem tak, w sentencji, tak dla 
Gdańskiej Rady Oświatowej jako organu doradczego Prezydenta Miasta 
Gdańska, nie dla Gdańskiej Rady Oświatowej jako organu doradczego 
Rady Miasta Gdańska. Dziękuje serdecznie.   
 
Radna BEATA WIERZBA 
Proszę państwa zaczęłam czytać protokoły i wydawało mi się, ze jakąś 
amnezje mam, ale to ja byłam państwa delegatem do poprzedniego 
składu Gdańskiej Rady Oświatowej. Z tego co pamiętam po pierwsze nie 
były odstępowane od głosowania tylko były głosowane opinie dotyczące 
likwidacji czy zmian było to różnie. To jakby jest pierwsza sprawa. Druga, 
dlaczego to jest przy Radzie Miasta a nie przy prezydencie. Proszę 
państwa, nie ma innej możliwości bo ustawa o systemie oświaty art. 48 
wyraźnie mówi, ze tylko organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego może powołać radę oświatową działającą przy tym 
organie. Nie ma możliwości powołania tej rady przez prezydenta. To 
wynika z ustawy o systemie oświaty.  Mimo proszę państwa, ze w swoim 
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życiorysie zawodowym związanym z edukacją jestem ekspertem 
Ministerstwa Edukacji, byłam promotorem wprowadzenia zmian w nowej 
strukturze szkolnictwa i tego przedszkolnego i ponadgimnazjalnego, to 
nie czuje się  alfą i omega ze wszystkich obszarów. Stad też rada ma 
tam ekspertów 18 powołanych niezależnych, nie podległych w żaden 
sposób ani nam radzie ani prezydentowi. To ma służyć pomocy nam 
proszę państwa jeszcze wrócę do tych protokołów. Protokoły nie były też 
pisane w taki sposób, i to było też przyjęte przez głosowanie, że nie były 
tak jak nasze z komisji słowo w słowo spisywane, tylko był opis pani, 
która zajmowała się opinią. Wiec jak państwo poczytacie, to najczęściej 
macie rekomendację. Tam nie ma takich szczegółowych wypowiedzi 
więc do tego też nie możemy się brzydko mówiąc i kolokwialnie 
przyczepić.  
 
Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI 
Szanowni państwo bardzo dziękuję za wypowiedź panu Piotrowi 
Gierszewskiemu, ale muszę stwierdzić, ze diametralnie się z  nim nie 
zgadzam. Nie jest niestety tak, ze radny posiada wszelka wiedzę i my 
musimy te wiedzę zdobywać.  Cieszę się, ze członkowie Gdańskiej Rady 
Oświatowej (GRO) chcą społecznie działać i wspomagać nas w tych 
decyzjach. Na pewno pod tym względem ta rada spełnia swoja role. My 
nie możemy decydować, kto ma doradzać prezydentowi. Tu pan 
Gierszewski wspomniał o kilku osobach podległych prezydentowi w 
GRO, ja w zeszłej kadencji byłem wiceprzewodniczącym GRO, 
uczestniczyłem we wszystkich posiedzeniach, pan radny nie uczestniczył 
w żadnym, więc pewnie mniej może na ten temat powiedzieć, i w 
dyskusjach te osoby naprawdę bardzo odważnie wyrażały swoje opinie. 
A jeżeli chodzi o głosowanie, to też nie jest problemem to, ze ktoś, kto 
wchodzi w skład GRO przedstawia jakiś projekt a następnie ten projekt 
jest głosowany i on bierze udział w tym głosowaniu. Nie ma w tym nic 
niewłaściwego. Bo również jest w radzie tak, ze ktoś zgłasza pewien 
swój projekt w radzie miasta a potem nad nim głosuje. Wiec ja tutaj 
żadnego dziwactwa absolutnie nie widzę. Pan wspomniał także, ze 
niewiele osób skorzystało z wiedzy tej rady, otóż jest 4 radnych, którzy w 
obecnej kadencji, którzy byli również radnymi edukacji w zeszłej 
kadencji, pani Beata Wierzba uczestniczyła w pracach tej rady wiec 
korzystała z tej rady, ja miałem okazje 2 razy uczestniczyć w GRO w 
zeszłej kadencji i też skorzystałem z  tego. Pan również czytał protokoły i 
również czytała te protokoły pani Żaneta Geryk. Czyli wychodzi na to, ze 
100% radnych korzystało z wiedzy GRO. A pewnie nie zdarzało się 
często tak, że GRO miała jakiś projekt i go opiniowała pozytywnie, 
ponieważ projekty powstawały na bazie dyskusji na GRO. Wiec one na 
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ogół były rzeczywiście przez ta rade akceptowane. Ale to jest akurat 
zdecydowanie plus  a nie minus. Bardzo dziękuję. 
 
Radny ANDRZEJ KOWALCZYS   
Szanowni państwo, drogi kolego Piotrze. Ja chciałem ciebie zapytać 
skąd niewiara w drugiego człowieka? Tyle zgorzknienia, żółci, takiej 
niewiary, pesymizmu. Znam ciebie z całkiem innej strony, jako osobę 
energiczna. A tu taki pesymizm bije. Skąd niewiara w ludzi, w ludzi, 
którzy nawet jeszcze nie wiedzą, ze w tej radzie zasiądą. I moim 
zdaniem kierujesz takie bolesne słowa w ich stronę, jakby zarzucając im, 
ze nie będą mieli takiego kręgosłupa moralnego. Że będą marionetkami, 
ciągnięci za linki. 29 osób, w tym dwójka urzędników. Wydaje mi się, że 
dobrze, ze ci urzędnicy w tej radzie będą zasiadali, dlatego, że będą 
dobrym komunikatorem z prezydentem. Oboje zasiadamy od wielu, wielu 
lat w jednej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i nigdy, z 
tego co pamiętam, na obrady tej komisji nie wdarła się polityka, nie było 
opozycji i my i oni, jakoś ta praca przebiega normalnie. Więcej wiary w 
ludzi i więcej optymizmu panie Piotrze. Drogi kolego.   
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję. Ja dla tych, którzy nie wiedzą, dopiero są radnymi od 
niedawna, jak długo ta rada funkcjonuje, to wiem, że Piotr Gierszewski 
rady zawsze należał do bardzo krytykujących i uważających 
bezcelowość tej. To ja pamiętam wcześniej już. Szanowni państwo nie 
powtarzajmy już, skracajmy. Bo jeszcze nas czeka jedna bardzo miła 
rzecz.  
 
Radna ŻANETA GERYK 
Szanowni państwo, ja przeczytałam dokładnie czym ma się zajmować 
rada, a ostatnio było bardzo dużo dyskusji i emocji związanych z 
reformami szkół, z likwidacja, z przeniesieniami. Wydaje mi się, ze z tym 
organem, którym jest GRO jest o tyle dobrze, ze będzie można ich 
zapytać także o głos właśnie w tej sprawie. W sprawie ważnej dla 
Gdańska.  Czyli jak przenosić, jak modernizować, jak zmieniać. Tak 
naprawdę słuchajcie drodzy państwo radni, ta rada może nam bardzo 
dużo pomóc i też dużo za nas decydować. Bo my stoimy zawsze w takim 
miejscu, że musimy podejmować bardzo trudne decyzje, a sami 
docieramy do szkół do dyrekcji, do uczniów do rodziców, nie do końca 
mając kompendium wiedzy. Rada miedzy innymi ma zajmować się 
również i mam nadzieje, ze taki cel tego będzie, aby pomóc nam w 
podjęciu tych ważnych decyzji związanych z reforma szkół w Gdańsku. 
Także ja bym do końca nie przesądzała tej złej roli rady i pełna 
optymizmu zagłosowała za jej utworzeniem. Dziękuję.   
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Radny PIOTR GIERSZEWSKI 
Byłem wywoływany. Króciutko tylko odpowiem, bo albo zostałem źle 
zrozumiany. Ja w żaden sposób nie deprecjonuje pracy tych ludzi. To są 
naprawdę świetni fachowcy. Tylkom patrząc z zaangażowania radnych, 
prowokuje państwa do tego, żeby chociaż czytać protokoły z GRO, 
zacząć się interesować i wyciągać wnioski takie, które ta rada będzie 
nam podsyłała. Natomiast ci fachowcy winni doradzać prezydentowi. My 
przecież możemy korzystać z doświadczeń eksperckich z zewnątrz 
powoływanych do konkretnych rozwiązań. Powiem jedno, nie chwaląc 
się koleżanko Beato, ze też przez wiele lat byłem ekspertem MEN’u, ale 
to nie ma żadnego znaczenia. Jeżeli czegoś nie wiem, a nie wiem wielu 
rzeczy to się dopytuje ekspertów, a nie takiego gremium, z którego 
wynika zawsze, dobrze, dobrze, dobrze. Właśnie gdyby w protokołach 
były szczegółowe wypowiedzi, to może byśmy wiedzieli jakie są 
przemyślenia tych paru osób, którzy są całkowicie niezależni od 
Prezydenta Miasta Gdańska. Też byłem w poprzedniej kadencji jak pan 
Wojciech dwa razy na komisji, bo byłem i powiem wam szczerze o tych 
samych rzeczach dowiedziałem się potem na Komisji Edukacji. Jeszcze 
raz podkreślę, te gremium powinno być przy prezydencie. Dziękuję. 
 
Radna BEATA WIERZBA 
Chciałam powiedzieć jeszcze raz, ze nie może być przy prezydencie bo 
było by to łamanie ustawy o systemie oświaty. A podsumowując, każdy z 
radnych mógł brać udział w posiedzeniach wtedy by wiedział dokładnie 
kto, co i jak mówi. Ten regulamin GRO, który mam nadzieję za chwile 
zaopiniujemy pozytywnie dopuszcza udział radnych, członków Komisji 
Edukacji w pracach rady. Dziękuję bardzo. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Wyczerpała się lista mówców. Druk 170 powołanie 
Gdańskiej Rady Oświatowej. Kto z pań i panów radnych jest za 
podjęciem druku 170? 

 
Za    -      18 

      przeciw    -      10 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

               w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwała Nr VI/154/15 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie powołania Gdańskiej Rady Oświatowej 

       
z dnia 26 lutego 2015 roku 

 
 

Załącznik nr 72 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

PUNKT 5 
 

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH 
I ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA GDAŃSKA 

 
Załączniki nr 73 i 74 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

PUNKT 6 
 

 WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 
 
 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Proszę państwa dzisiaj mamy solenizanta, jest Mirosława. Życzę                   
w imieniu wszystkich zdrowia przede wszystkim, szczęścia w życiu 
osobistym, w życiu zawodowym jak najlepszych obrotów,                                  
a w samorządowym satysfakcji z wykonywania. Wszystkiego 
najlepszego Mirek. 
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PUNKT 7 
 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 
 
 
 
Dziękuję państwu za przybycie, do zobaczenia na sesji marcowej.  
 
 
Obrady zakończono o godzinie 1350 

 
 

 
Przewodniczący 

Rady Miasta Gdańska 

 
Bogdan Oleszek 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła 
na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
 
 
inspektor BRMG  
Wioletta Krewniak 


